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Dobrodošli v hipermarketu S RAR <$) ZAGORJE! Ponudba velja do 20.10.2008
oz. do prodaje zalog. Cene so v EUR. 
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Ostro oko Fanči Moljk se je sprehodilo po jesensko obarvani Sovretovi poti. la, to so zasavske 
lepote, ki jih ne znamo dovolj ceniti, saj bi sicer bolj pazili nanje...

Več besed ni potrebnih, posnetki so dovolj zgovorni.

Rumenozelena rapsodija

Lepotica hruška

Jesenska idila

Tihožitje s Kumom v ozadju

16. oktober 2008
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Morate prebrati:
IGM Zagorje uresničuje 
razvojno vizijo

3. zasavski 
ekološki sejem

Promet in 
prometna varnost

Vajdič in Molj - 
zlato s tekmovanja

Intervju:
Magda Kovač

Tjaša Šketako - 
koncert in diploma

Kultura sobivanja 
z naravo

Živko zadovoljen 
s prikazanim

Na zdravje:
Rožnati oktober
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Zasavc-a izdaja Grafika Gracar d.o.o.,
Lava 7b, 3000 Celje, tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar.
Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Fanči Moljk, Anton Šutar 
in Boštjan Grošelj.
Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12.00 uri.
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi.
Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 041 410 734, komerciala: 031 822 533,040 267 411.
E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si,http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih.
Letna naročnina je 28,17 EUR (6.750.00 siti, polletna 13,52 EUR <3.240.00sit).
Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti.
V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.
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r J? nati se starati, je višek 
^ ^-/modrosti in eno najtež
jih poglavij umetnosti življe
nja.« je zapisal Henri Frederic 
Amiel in še kako prav je imel.
Res je modrost, kako spraviti 
v sklad občutke in čustvova
nje, ki se nikakor noče po
starati, v njihovo počasi in 
vendar gotovo usihajoče do
movanje. Koliko in kako dolgo 
se sme človek otroško radostiti, 
pokazati naivno vzhičenost in 
mladostno igrivost, ne da bi ob tem po
stal žalosten ostareli klovn. Jesen živ- 1 j en j a
ni čisto nič podobna jeseni v naravi, pa naj ju še tako 
vkup spravljamo. Ne! Narava se ne stara, narava se od
pravi na počitek in nabiranje svežih življenjskih sokov 
za ponoven razcvet v naslednji pomladi, po prespanih 
zimskih dneh. Celice, katerih skupek je človeško telo, 
se obnašajo drugače kot tiste, iz katerih spomladi pože
ne mlado brstje. Kaj bi dali za takšno čudovito lastnost. 
Ampak...ni sredstva, ki bi ustavilo staranje in odmiranje 
človeških celic in izvir mladosti ne obstaja, niti ne mlin, 
v katerega vržeš staro, ven pa pride novo, niti takšni in 
drugačni popravki izpod skalpela.
In vendar se zdravo telo »obnaša« drugače kot bolno. 
Prav zato je največje bogastvo zdravje in če ga ni ali je 
slabo, je potrebna pomoč vseh tistih, ki so se zaobljubili 
Hipokratu. Pa se dane zaobljube zares držijo? Se za
vedajo njene obveze? Mar je upravičena in utemeljena 
trditev koga izmed njih, da so preiskave predrage, samo 
zato, ker je bolnik v jeseni življenja. Mar sme na temelju 
tega in takih razlogov kdo izmed teh odkloniti prošnjo 
za en sam papir, ki se mu reče napotnica. Vsi, ki dočaka
jo jesen življenjskih letnih časov, so že dali svoj prispe
vek v koš, iz katerega upravičeno pričakujejo vsaj delček 
za lajšanje tegob starajočega se domovanja, iz koša iz 
katerega se, ne nazadnje, živijo vsi zaobljubljeni.
In kaj ima z vsem tem opraviti znanje o staranju? Zakaj 
je to najtežje poglavje modrosti? Prav zato, ker se duša 
ne stara in tako ne more dojeti, da je dom, v katerem je 
nastanjena, naenkrat nevreden prvovrstne pomoči pri 
obnavljanju starajočih se celic.
Saj ni res! Pa je!
Nikoli ne pišem uvodnikov brez osnove iz resničnega 
življenja, zato ne morem napisati, da je kakršnakoli po
dobnost iz le-tega zgolj slučajna.

an_
Urednico Maita
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Iztok Živko ml., tekmovalec v superfriotu, 
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V petek, 03. oktobra 2008 so se v Planinskem domu na Kumu zbrali pripadniki Manevrske struk
ture narodne zaščite (MSNZ) iz Zasavja na svojem rednem letnem srečanju.

Pokrovitelj srečanja je bila 
Občina Trbovlje. Na sreča
nju so se spomnili dogodkov 
iz leta 1990, ko je bila v Za
savju organizirana MSNZ. 
Glavna naloga pripadnikov 
takrat skrivne organizacije 
je bila zbiranje in skrivanje 
orožja. V akcijo, ki je pote
kala v mesecu oktobru leta 
1990, so bili vključeni pri
padniki policije z območja 
Zasavja, delovne organi
zacije in posamezniki, ki 
so bili pripravljeni sprejeti 
orožje v varstvo. Pri tem so 
bili v veliki nevarnosti prav 
kmetje, ki so s skrivanjem 

orožja na svojih kmetijah izpostavili in ogrozili tudi var
nost svojih družin. Na srečanju je organizator MSNZ-ja 
v Zasavju, Jože Ranzinger, poudaril zgodovinsko odgovor
nost in častnost dejanja vseh, ld so sodelovali pri nastanku 
in delovanju takrat skrivne, vendar za prihodnost sloven
skega naroda in slovenske države zelo pomembne, voja

ške varnostne organizacije. Kot 
je dejal, je MSNZ nastala v kri
tičnem času iz nuje, da zavaruje 
demokratične pridobitve in osa
mosvojitvene načrte slovenskega 
naroda. Pripadniki MSNZ so, 
zaradi kritičnosti časa v katerem 
so delovali, največ tvegali in tako 
dali izjemen ter trajno veljaven 
prispevek k nastanku države in k 
obrambi njene suverenosti.
Srečanja se je udeležil tudi trbo
veljski župan in poslanec Držav
nega zbora, Bogdan Barovič, ki 
se je zahvalil vsem, ki so se leta 
1990 v okviru MSNZ udeležili 
aktivnosti za zavarovanje nacio
nalnih interesov.
Ob zaključni slovesnosti sta 
predsednik OZVVS Zasavje Marjan Dolinšek in Matjaž 
Piškur, leta 1990 načelnik OŠ MSNZ Trbovlje, odkrila 
spominsko vitrino OZZVS Zasavje, ld je v soglasju s Pla
ninskim društvom Kum dobila svoj prostor v sobi za goste 
v Planinskem domu na Kumu.

Besedilo in slike: M.A.Š.

Župan občine Trbovlje Bog
dan Barovič in predsednik 
OZVVS Zasavje Marjan 
Dolinšek sta pozdravila pri
sotne

Marjan Dolinšek pred 
odkritjem spominske vi
trine na Kumu.

V soboto, ll. 10. 2008, so veterani Območnega Združenja Veteranov vojne za Slovenijo iz Gornje
Radgone obiskali Trbovlje.

Člani OZVVS Goni j a Radgona na stopnicah pred vhodom 
v Zasavski muzej.

Ob prihodu v Trbovlje jih je pričakala delegacija OZVVS 
Zasavje s predsednikom združenja Marjanom Dolinškom 
in podžupanom Občine Trbovlje, Mitjem Rozino. Gostje 
iz Gornje Radgone so obiskali Zasavsld muzej v Trbovljah 
in si ogledali stalne muzejske zbirke. Določena obdobja in 
dogodke v Zasavju je gostom slikovito opisal direktor mu
zeja Miran Kalšek in jih pospremil še po starem rudarskem 
naselju Njiva, kjer so si ogledali dvoje tipičnih rudarskih 
stanovanj iz obdobja pred in po drugi svetovni vojni, iz 
obdobja 60-tih let prejšnjega stoletja. Sledil je ogled centra 
Trbovelj in mozaika na pročelju trboveljskega hrama kul
ture. Iz Trbovelj so se odpravili proti Kumu, se sprehodili 
po Krajinskem parku Kum in ob lepem vremenu uživali v 
razgledu na bližnjo in daljno okolico, ki ga ob jasnem dne
vu nudi zasavski očak. Obisk so zaključili na Trotovniku, 
od koder so se v poznih popoldanskih urah, navdušeni nad 
doživetji, vrnili proti vinorodni Gornji Radgoni.

Besedilo in sliki: M.A.Š.

za avc 16. oktober 2008



fUMftčgC ©

V soboto, ll. 10. 2008, je na strelišču Agnez - Ojstro v Trbovljah potekalo tekmovanje v preciz
nem streljanju s pištolo M 57 (7,62 mm). Tekmovanja pa si bodo sledila še 18. 10. 2008 in 25. 10. 
2008. Pokrovitelji vseh treh tekmovalnih dni so gebneralpod polkovnik Albin Gutman, Bogdan 

Barovič, župan Občine Trbovlje in Miran Jerič, župan občine Hrastnik.

Valuk je varno pripeljal pohodnike iz Retja na strelišče.

Prvi dan tekmovanja je bil namenjen predvsem obnovitvi 
strelskega znanja članov občinskih in območnih združenj 
slovenskih častnikov, članov Zveze veteranov vojne za Slo
venijo in bivšim pripadnikom TO. Pred tekmovanjem v 
streljanju se je del udeležencev odpravil na pohod proti 
Ret ju in domačiji Žagar, kjer je bila leta 1990 tajna lokacija 
dela skritega orožja, s katerim so bili leto kasneje oborože
ni pripadniki TO na območju Zasavja. Na strelišče Agnez 
se je petnajst pohodnikov vrnilo z reševalnim vojaškim 
šestkolesnikom Valuk.

Najboljši strelci z medaljami.

Celotna prireditev je v letošnjem letu posvečena spominu 
na štirideset let ustanovitve Teritorialne obrambe v Slove
niji. Slavnostni govornik na prireditvi je bil Matjaž Piškur, 
komandant OŠTO Trbovlje v letih 1990 -1991, ki je med 
drugim povedal: »Ustanovitev TO leta 1968 je bila posle
dica dogodkov tistega leta. Spomnite se, da so takrat sile 
Varšavskega pakta napadle Češkoslovaško. V strahu, da se 
lahko to zgodi tudi nam, so v državnem vrhu okrepili moč 
rednih vojaških sil z ustanavljanjem TO po posameznih 
republikah in občinah takratne skupne države. Najbolj

zavzeto in organizirano smo takrat delovali ravno v Slo
veniji...... Takrat ni nihče pomislil, da bomo orožje kdaj
uporabili proti nekoč skupnim oboroženim silam, pa se je 
leta 1991 zgodilo prav to... Menim, da je Slovenska voj
ska nastala že davnega leta 1968 z nastankom Teritorialne 
obrambe....«
Po končanem tekmovanju v streljanju so bili najboljšim 
trem ekipam podeljeni pokali, priznanja pa so prejeli tudi 
najboljši trije posamezniki.

Besedilo in slike: M.A. S.

Od 3. do 5. oktobra 2008 je v Čatežu ob Savi 
potekala Elektriada (tradicionalno srečanje 
učiteljev in učiteljic slovenskih elektroteh

niških in računalniških šol), ki je bila letos v 
organizaciji Šolskega centra Krško - Sevnica 

in Srednje tehniške in poklicne šole Trbovlje.
Elektriada je tradicionalno športno in strokovno srečanje 
učiteljev in učiteljic slovenskih elektrotehniških in računal
niških šol, ki je bilo letos že štirinajsto po vrsti. Vsako leto 
ena od šol prevzame organizacijo, ali v domačem kraju ali v 
katerem drugem, ld nudi ustrezne nastanitvene in športno- 
organizacijske zmogljivosti. Letos je Elektriada potekala od 
3. do 5. oktobra, v Termah Čatež, v organizaciji Šolskega 
centra Krško - Sevnica in STPŠ Trbovlje. V petek so uči
telji STPŠ Trbovlje kot dobrodošlico pripravili funšterc in 
jetrne klobase ter predstavili knapovsko življenje. Zvečer 
je bila uradna otvoritev srečanja, kjer je vse zbrane zabava
la Nuša Derenda. V soboto pa je bila glavnina Elektriade 
- tekmovanja v različnih športnih disciplinah in igrah in 
sicer od vlečenja vrvi, teka, tenisa, namiznega tenisa, ko
šarke, odbojke, nogometa, badmintona do pikada, bovlin- 
ga, biljarda in šaha. Zvečer je sledila podelitev pokalov naj
boljšim in čestitke vsem sodelujočim. V nedeljo dopoldne 
se je druženje zaključilo in vsem učiteljem so ostali lepi 
spomini in pričakovanje petnajste Elektriade. Takšna sre
čanja učiteljev so vedno dobrodošla, saj so poleg športnih 
tekmovanj sestavni del tudi strokovni posveti ravnateljev 
in strokovnih aktivov ter druženje, ki je v današnjem času 
vedno bolj dobrodošlo.

MŠedilod<j[hnja Tkauc

16. oktober 2008 za avc
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Podjetje IGM Zagorje bo še ta mesec slovesno predalo namenu novi silos za skladiščenje hidri- 
ranega apna s prostornino 3700 m3. Najpomembnejša letošnja pridobitev bo med drugim omo
gočala, da bodo vreče polnili s hladnim apnom. Poleg tega bo novi silos prispeval k prihranku 
energije in pomenil izhodišče za zadovoljevanje povpraševanja po apnu kot dodatku za asfalte.

Kot je na novinarski konferenci v torek 7. oktobra dejal 
direktor podjetja Emil Sabanovič, je evropski standard za 
dodajanje apna v asfalte že sprejet. Izpeljali so tudi že test
no polaganje asfalta, v katerem polnilo predstavlja meša
nica hidriranega apna in apnenčeve moke. To se je zgodilo 
26. septembra letos na cestni relaciji Ljubljana - Dobrova 
- Polhov Gradec, kjer so asfaltirali 500 metrov dolg in tri 
metre širok cestni pas. Zdaj bodo primerjali kakovost tega 
asfalta in ldasičnega asfalta, ld so ga položili na sosednji 
cestni pas.
Dosedanje kemijske analize potrjujejo izkušnje iz ZDA, 
kjer apno dodajajo v asfalte že 40 let. Takšni asfalti zdržijo 
30 let, torej za polovico dlje od klasičnih asfaltov, ki ima
jo življenjsko dobo približno 20 let. Hidrirano apno v as
faltu poveča odpornost asfaltne plasti na tvorbo kolesnic, 
zmanjša možnost nastanka razpok zaradi utrujanja asfalta 
ali nizkih temperatur ter izboljša odpornost bitumenskih 
veziv na oksidacijo. Hidrirano apno kot polnilo zapolni 
prostor med agregatnimi delci in s tem zmanjša vsebnost 
bitumena v asfaltu, kar poveča trdnost. Delci se namreč 
stikajo med seboj in trenje med njimi preprečuje, da bi se 
površina asfalta deformirala. Nižja vsebnost bitumena as
falt tudi poceni.

Novi silos za hidrirano apno

V IGM-u ocenjujejo, da bodo v primeru, da se uveljavi as
falt z dodatkom apna, lahko v ta namen prodali 10 do 30 
tisoč ton apna letno. Apno predstavlja 1,5 % mase asfalta. 
Sabanovič je zatrdil, da so že v tem trenutku sposobni pro
izvajati apno in apnenčevo moko za asfaltne baze. Upa, 
da bo z apnom oplemeniten asfalt kmalu postal zanimiv 
za čim širši krog cestarjev in asfaltarjev. Apno pa pride 
prav ne le kot dodatek asfaltu, ampak tudi kot sredstvo za 
utrjevanje vlažnih cestnih tras pred asfaltiranjem, saj nase 
veže vlago. Kratkoročno je takšno utrjevanje sicer dražje 
od utrjevanja s peskom, vendar se vložek dolgoročno po
vrne zaradi nižjih stroškov vzdrževanja.

Emil Sabanovič 

Drag zemeljski plin
Letos je IGM prizadela velika podražitev zemeljskega pli
na, ld je vir energije v proizvodnji apna. Strošek energije 
pri izdelovanju najzahtevnejšega apna tako trenutno pred
stavlja več kot 70 odstotkov vseh stroškov. Cen apna ne 
morejo zvišati v tolikšni meri, da bi ostali na lanskem do
bičku. Situacijo skušajo izboljšati z notranjimi racionali
zacijami ob pomoči sodobne tehnologije, kljub temu pa 
njihov sedanji dobiček znaša komaj eno sedmino lanskega. 
Slabši rezultat pomeni upočasnitev posodobitve in razvoja 
tovarne, saj namenjajo vso amortizacijo in dobiček za nje
no posodabljanje in razvoj.
Letošnje naložbe so vredne dobra dva milijona evrov. Poleg 
največje, postavitve novega silosa za hidrirano apno, vgra
jujejo tudi mlin za mletje nepeke in silos prostornine 100 
m3 nad industrijskimi tiri. Ob tem so z jekleno pločevino 
in svetlobnimi pasovi zaprli spodnji del vseh obstoječih 
silosov za živo mleto apno, hidrirano apno in apnenčevo 
moko. Potekajo tudi dela na področju avtomatizacije in po
vezovanja krmiljenja tehnološkega procesa z enega mesta. 
Cene zemeljskega plina glede na trend podražitev ne bodo

za avc 16. oktober 2008
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bistveno padle, zato apnarji iščejo druge možnosti za zni
žanje stroškov energije. V igri je celo zamenjava energenta, 
kar pa ni enostavno, saj je proizvodnja kakovostnega apna 
občutljiv postopek. Med drugim v lastniški skupini Salo
nit Anhovo, kamor spada tudi zagorski IGM, preučujejo 
možnost kurjenja biomase, vendar konkretnih odločitev še 
ni na vidiku.

Kaj pa okolje?
IGM je v zadnjih letih veliko vložil v okolju prijazno pro
izvodnjo. Redne meritve hrupa in vsebnosti prahu v zraku 
kažejo dovoljene vrednosti. Lani so od Agencije Republike 
Slovenije za okolje dobili okoljevarstveno dovoljenje, ki ve
lja 10 let. Standardov se držijo ne le na območju tovarne, 
ampak tudi kamnolomov. Do konca izkoriščene kamnolo
me sanirajo, za kar uporabljajo neškodljive odpadke, za od
laganje katerih predhodno pridobijo ustrezno dovoljenje. 
Uredijo odvodnjavanje in na koncu površine zatravijo. 
Zaenkrat se ne bojijo, da bi ostali brez surovine za pro
izvodnjo apna. Znanih zalog surovine je še za 60 let. Ob 
uspešnem poslovanju se bo torej zvrstilo še kar nekaj dne- 
vov apnarjev v spomin na 3. oktober 1804, ko so začele

Del sedanjih proizvodnih kapacitet

obratovati zagorske apnenice. Zaposleni običajno praz
nujejo z družinskim piknikom, letos pa so za spremembo 
organizirali pohod na IGančiše.

Besedilo in slike: Boštjan Grošelj

ETI ELEKTROELELEMENT Izlake - proizvodno usmerjeno podjetje, ki proizvaja in 
prodaja elektrotehnične izdelke za distribucijo in krmiljenje električne energije,

zaposli več

ORODJARJEV IN VZDRŽEVALCEV NAPRAV IN ORODIJ

Od kandidatov pričakujemo III., IV., ali V. stopnjo izobrazbe kovinarske oz. strojne 
smeri. Izkušnje niso obvezne, so pa zaželene. Nudimo urejeno delovno okolje, 

možnost izpopolnjevanja znanja s področja dela v proizvodnih enotah na Izlakah
in v Kamniku.

Z izbranimi kandidati bomo sklenili delovno razmerje za nedoločen čas, s 
poskusnim delom. Prošnje z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandidati pošljejo 
na naslov ETI Elektroelement d.d., Kadrovska služba, Obrezija 5, 1411 Izlake po 

e-mailu: nusa.cerar@eti.si ali zdenka.vrhovnik@eti.si.

Za dodatne informacije lahko kandidat? pokličejo na tel.štev. 03 56 57 41 1.

c\tn
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Q-dziy JR Komunale Trbovlje naj članek

Mtm
V članku glede ogrevanja je bil, po zagotovitvi trboveljske Komunale, v 20. številki Zasavca dne 02.10.2008 na 8. strani, 
naveden napačen podatek.
Objavljamo popravek, ki smo ga prejeli od prizadetega Komunala Trbovlje d.o.o.
»S 1. septembrom smo res dvignili ceno ogrevanja, vendar ne za 16 % temveč za 4, 93%. Ceno ste navedli skoraj pravilno 
- ogrevanje za gospodinjstva - cena v septembru 77,5097 €/MWh z DDV
Prav tako ste v članku primerjali ogrevanje v Trbovljah z ogrevanjem v Zagorju, kar pa je neprimerljivo, saj ne sistem 
ogrevanja ne energent nista primerljiva. V brošuri, ki smo jo izdali januarja 2008 smo opisali naš sistem ogrevanja in 
navedli s katerimi občinami se lahko primerjamo.«

Januša Mravlje, univ.dipl.ekon. 
Komunala Trbovlje d.o.o.

»Z veseljem bi pripravili kakšno akcijo, ld bi bila tudi za 
pogledat. Saj to smo v preteldosti že počeli in to je ljudem 
všeč. To, da preverjamo opremljenost blokov je nujno in 
po tem ne bomo prepoznavni. Radi pa se pokažemo tudi 
v vsej krasoti - v opremi, z novimi vozili, v uniformah in 
z zvočno kuliso. Da bi le ostalo le pri vajah.« se mi je na
smehnil eden od hrastniških gasilcev.

Gasilska društva po celi občini so v tem tednu opravila pre
gled opremljenosti stanovanjskih blokov za primer požara. 
Po besedah fantov je ta zadovoljiva in kjer je kaj manjkalo, 
so dopolnili. Pred zadnjim letošnjim obhodom, ko bodo k 
nam hodili z dobrimi mislimi in štiriperesnimi deteljicami 
za pasom, je tako dobro vedeti, da je za varnost po naših 
hišah dobro poskrbljeno.

Besedilo in slika: MT

Vsako leto l. oktobra upokojenci praznujejo svoj 
dan. V dneh pred in po tem se tudi v Hrastniku 

vrstijo različne prireditve v ta namen.
»Lansko leto smo že imeli predavanje na temo zdravil, letos 
pa so nam v Krki, d.d. ponudili kar nekaj tem, s katerimi 
bi nas radi seznanili. Odločili smo se za zdravo prehrano, 
saj nas tudi ta, poleg zdravil, drži pokonci v teh letih,« je 
s hudomušnim nagovorom začel večer predsednik Društva 
upokojencev Hrastnik, Franjo Krsnik.

Martina Lopatic, simpatična predavateljica iz naše naj več
je tovarne zdravil, je ob klasičnih napotkih v svojem preda
vanju posebej poudarila kvalitetno izbiro živil v prehrani. 
Se posebej je to pomembno v prehrani starostnikov, saj je 
telo z leti dovzetnejše za vse snovi, ld slabo delujejo na 
organizem. »Potrebno se je izogibati sladkorju, živalskim 
maščobam in ogljikovim hidratom, na krožnikih pa naj bo 
čimveč sadja in zelenjave. Najbolje z domačega vrta. Na 
tržišču obstaja tudi vrsta prehranskih dopolnil, s katerimi 
lahko kvalitetno dopolnimo jedilnike in uredimo preba
vo.« Predavanje v dvorani nad banko je spremljala polna 
dvorana hrastniških upokojencev. Po predavanju je sledila 
zakuska in družabni večer z glasbo, da so poslušalci tudi v 
praksi preizkusili, kar so prej gledali preko diapozitivov.

Tekst in foto: Mojca Trbovc
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Združenje ekoloških kmetov »ZDRAVO ŽIVLJENJE« in Kmetijsko gozdarski zavod Ljubljana sta v 
soboto, 11.10.2008 v Kisovcu organizirala letos že 3. ZASAVSKI EKOLOŠKI SEJEM

Ves čas sejma je potekala prodaja ekoloških pridelkov in 
izdelkov pred upravno stavbo podjetja EVJ Elektroprom 
d.o.o. Na letošnjem sejmu je sodelovalo 13 kmetij, Srednja 
šola za gostinstvo Zagorje, društvi Ajda in ZEICZŽ, ICGZS 
- Zavod LJ in podjetje EVJ, ld je prodajalo različne ekolo
ške artikle štirih kmetij, ld se niso mogle udeležiti sejma in 
sprejemalo naročila za nakup jagnjetine, govedine in žre- 
bičkovega mesa. Razstavljavci so prišli iz občin Hrastnik, 
Trbovlje, Zagorje ob Savi, Šmartno pri Litiji, Lukovice in 
širše okolice.

Ponudba na stojnicah je bila pestra. Mogoče je bilo kupiti 
sadje, zelenjavo, mleko, skuto, moko, lds, likerje, žganje, 
kruh, med in čebelje izdelke, izdelke iz ovčjega mleka (sir, 
kajmak, skuta, jogurt), vloženo zelenjavo, marmelade in 
gobe šitald, zelišča in čaje.
Med ostalo ponudbo so bile še sadne sadike, ekološko gno
jilo, izdelki iz ovčje volne (kože, nogavice, rokavice, copati, 
torbe, klobuki) in sveče iz čebeljega voska.
Ogledati si je bilo mogoče pletenje slamnate kite ali pred
pražnika iz ličkanja, trenje orehov z oreharjem ( = to je 
lesen možic, ki na pritisk z roko v ustih stre oreh) in so
delovati na delavnici za otroke, kjer so izdelovali slike iz 
polstene volne in prikazali način predelave volne z mokrim 
polstenjem.
Obiskovalci so imeli možnost poskusiti ovčji golaž ali pe
čeno jagnje.

Spremljajoča prire
ditev pa je bila tudi 
razstava starodob
nih vozil.
V sobotnem dopol
dnevu je bila okro
gla miza na temo 
»Vključevanje ekolo
ško pridelane hrane 
v javno prehrano«.
Vodila jo je Nada 
Grešak, specialistka 
za razvoj podeželja.
Uvodničarji okrogle
mize pa so bili dr. Štefan Merkač, predstavnik ekoloških 
kmetov iz Avstrije, ld je predstavil stanje v Avstriji, mag. 
Barbara Hauszer iz Avstrije je kratko predstavila dobre 
prakse in praktične primere, Janez Čretnik, direktor Medi- 
acor Celje - podjetja, ld je bilo eno od prvih podjetij v Slo

veniji, (sedaj že z 
18 letno tradicijo) 
specializirano za 
proizvodnjo, prede
lavo in distribucijo 
zdrave prehrane, s 
posebnim poudar
kom na izdelkih z 
BIO certifikatom. 
Na okroglo mizo 
so povabili javne 
zavode oz. insti
tucije, kot so šole, 
vrtci, bolnišnica, 
domovi za starejše 
občane ter ekolo
ški pridelovalci in 
potrošniki.

Zaključki oz. sklepi 
okrogle mize bodo 

posredovani pristojnim institucijam in državnim ustano
vam (Kmetijsko gozdarsko zbornica Slovenije, Ministrstvo 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, združenja in dru
štva ekoloških kmetov) z namenom prispevati k izboljša
nju stanja na področju ekološke hrane v Sloveniji. 
Obiskovalci sejma so imeli v upravni stavbi podjetja EVJ 
Elektroprom d.o.o. ob 12. uri možnost vodenega ogleda 
po razstavi, kjer so si ogledali različne sadne vrste in sorte 
sadja
V okviru 3. Zasavskega ekološkega sejma so v četrtek in 
petek, 9. in 10. oktobra potekale naravoslovne delavnice 
za osnovne šole iz Zagorja ob Savi na temo ekološke pri
delave hrane s poudarkom na sadjarski proizvodnji.

Povzetek iz izjave za medije: MaH 
Slike: St.R.
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16. oktober 2008



V Rudniku Trbovlje Hrastnik prihaja do večjih in vidnih sprememb. Poleg dokončnega zapira
nja rudnika Zagorje, bo prišlo do sprememb tudi v Rudniku Trbovlje Hrastnik.

Za več podatkov smo prosili namestnico direktorja poslo
vodstva mag. Polono Lajevec, ki je povedala, da bo re
zultate poslovanja, vključno s poslovnimi rezultati, družba 
Rudnik Trbovlje-Hrastnik, d.o.o., objavila konec meseca 
oktobra.
Dopolnilne dejavnosti in kje ?
Vlada Republike Slovenije je na 181. redni seji dne 1. ok
tobra 2008 sprejela dopolnitev dejavnosti v RTH. Dopol
nitev dejavnosti se nanaša na zbiranje in predelavo grad
benih in internih odpadkov z vnosom zemeljskih izkopov 
ali umetno pripravljene zemljine ter uporabo v gradbene 
proizvode predelanih gradbenih in internih odpadkov za 
potrebe začasne in dokončne sanacije rudniških površin. 
V rudarskem projektu so obdelani predelani gradbeni in 
inertni odpadki. Njihovo zbiranje, predelava in uporaba 
pa bo potekala na različnih lokacijah Občine Trbovlje in 
Občine Hrastnik. Gradbene in inertne odpadke bo družba 
RTH pridobivala z območja Zasavja in bližnje okolice. 
Najemate tujo delovno silo - rudarje. Zakaj?
Glede na obveznosti, ld jih pogodba s Termoelektrarno 
Trbovlje nalaga družbi RTH ter zaradi večje dinamike pro
izvodnje, je najem tuje delovne sile za nekaj mesecev po
treben. Vsekakor pa najem tuje delovne sile nikakor ne 
ogroža obstoječih delovnih mest.
Kako naprej s projektom Barbara?
Projekt Barbara predstavlja gospodarjenje z nepremičnina
mi v lasti RTH. Med drugim se v okviru projekta Barbara 
izvajajo tudi pripravljalne aktivnosti za vzpostavitev obra
ta za predelavo lesne biomase v manjšem obsegu. Družba 
RTH tako nadaljuje odgovorno delo na področju sanacije

Opravičilo!

Opravičujemo se Triu Falot iz Čemšenika, ker smo v zadnji 
številki namesto njihove objavili fotografijo druge skupine. 
Tokrat je slika prava.

Uredništvo

degradiranih območij z namenom izvajanja različnih de
javnosti. Projekt Barbara predstavlja nov zagon za Trbovlje 
in celotno Zasavje.
V naslednjih vrsticah pa še o tem, kaj meni ministr
stvo za gospodarstvo oz. Vlada republike Slovenije o 
sprejetju dopolnitev dejavnosti v RTH.
Vlada RS je 1 .oktobra na redni seji na predlog Ministrstva 
za gospodarstvo s sklepom izdala Uredbo o spremembah 
in dopolnitvah Uredbe o ustanovitvi Rudnika Trbovlje
- Hrastnik. Uredba se je spremenila in dopolnila zaradi 
postopnega zapiranja rudnika in večanja prihodka iz dru
gih dejavnosti, poleg pridobivanja premoga. Dopolnitev 
dejavnosti je bila predlagana zaradi izvedbe rudarskega 
projekta RTH II. faza: »Zbiranje in predelava gradbenih ter 
internih odpadkov z vnosom zemeljskih izkopov ali umet
no pripravljene zemljine ter uporabo v gradbene proizvode 
predelanih gradbenih in internih odpadkov za potrebe za
časne in dokončne sanacije«.
Zaradi poškodovanja in destabiliziranje površin je potreb
na ustrezna celovita ekološka in prostorska sanacija, ki 
bo omogočila razvoj novih dejavnosti. Površine so znotraj 
pridobivalnega prostora RTH nepopravljivo spremenjene, 
vendar je možna njihova ureditev v smislu zagotovitve 
nove nadaljnje namembnosti. Za potrebe izvajanja začas
ne in kasneje dokončne sanacije je bila sprejeta odločitev 
o uporabi vseh razpoložljivih neonesnaženih in inertnih 
materialov, ld so na razpolago znotraj RTH in tudi zunaj 
podjetja. Na rudniku je na razpolago rudniška jalovina, ki 
nastaja pri iskanju, pridobivanju in pripravi premoga za 
nadaljnjo uporabo, s katero se ravna v skladu z Zakonom 
o rudarstvu. Ker pa je teh materialov količinsko premalo 
za izvedbo nujnih sanacijskih del, se bodo uporabili tudi 
zemeljski izkopi in neonesnažena zemljina ter predelani 
gradbeni in inertni odpadki z območja Zasavja in bližnje 
okolice. Zaradi pomanjkanja ustreznih površin za različne 
dejavnosti v obeh občinah je namen sanacije rudniške po
vršine, da se le-ta sanira v smislu pridobivanja površin za 
nove dejavnosti.
Predelava gradbenih in inertnih odpadkov bo potekala po 
postopku R 5, po katerem se bo pridobil gradbeni proiz
vod in se kot takšen uporabljal za potrebe sanacijskih del. 
Zemeljski izkopi in umetno pripravljena zemljina pa se bo 
vnašala po postopku R 10.
Uporaba vseh omenjenih materialov je predvidena zno
traj celotnega pridobivalnega prostora RTH, prvenstveno 
znotraj posameznih kompleksov, t.j. kadunja bivšega PIC 
Bukova gora, območje nad deponijo premoga Lakonca
- južni rok bivšega PIC Dobrna, rob kadunje bivšega PIC 
Retje, površine nad Savskim poljem območje nad jaškom 
III, območje nad AB poljem in bivša kadunja PIC Ojstro, ki 
so obdelani v predmetnem projektu.
RTH izvaja aktivnosti za pridobitev upravnih dovoljenj za 
izvedbo navedenega projekta in pri tem je obvezna regi
stracija za opravljanje dejavnosti podjetja.

Besedilo: Rudi Špan
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Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029, 8984 209, 
8980-390

GSM: 041 681-584 
041 765-113

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z 
možnostjo sponzoriranja postanite. Uti
trženje in produkcija za gospodarsko 
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP _ x . ,E-mail: atv.signal@siol.net

drli.! NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJA 

V SLOVENIJI

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!

ELEKTROPROM
EVJ ELEKTROPROM d.o.o.

Loke pri Zagorju 22 
1412 Kisovec 

www.eLektroprom.si

uprava 03-56-57-150 
trgovina EVJ Center Kisovec 

03-56-71-234 
trgovina EVJ Trbovlje 

05-90-23-203 
storitve 03-56-57-150

lokalna televizija ETV

http://etv.elektroprom.si
komerciala:

03-56-57-150
uredništvo:

03-56-57-177

2e 40 iet z uami:/

1 elektroinstalacije 
1 strojne instalacije 
1 projektiranje za področje strojnih 

in elektro instalacij 
1 geodetske storitve 
1 daljinsko ogrevanje z lesno biomaso 
1 kabelsko komunikacijski sistemi 
' grafitne ščetke 
1 trgovine EVJ Center 
1 delovni stroji in nizke gradnje 
1 barSedmica

KŠEFTI GSM 040 16Z 411
ELKOPLAST d.o.o.
Bevško 2,Trbovlje,Tel: 56 26 466 in 56 32 860 
VSEVRSTETALNIH IN STENSKIH OBLOG, PREPROG, 
TEKAČEV, UMETNIH TRAV - POLAGANJE IN ROBLJENJE

Novo v Trbovljah - Franšizna prodajalna 
MERKUR ELKOPLAST
Bevško 3a, 1420 Trbovlje 
Vse kar si želim!
Telefon 03 56 30 666 in 03 56 30 667

IZPUŠNI LONCI IN CEVI za osebna in 
lažja tovorna vozila, traktorje, delovne stroie.

štirikolesnike, skuterje in motocikle 
KOVINSKA GALANTERIJA proizvodnja in montaža

MAMAI
MARN s.p.,Vransko 18b,3305 Vransko
Tel./fax:03 5725 106, gsm 041 508 655, 031 814 999 

e-mail:slavica. mam@siol.net,www. mam. informacija.net
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Podjetniški kotiček Irene Meterc
Na slovenskem forumu inovacij tudi 

zasavska podjetja

Na 3. Slovenskem forumu inovacij, ki bo potekal 21. 
in 22. oktobra 2008, v Cankarjevem domu v Ljubljani, 
bo predstavljenih deset najinovativnejših podjetij in 
30 inovacij. Med deset najinovativnejših podjetij se je 
uvrstilo tudi ETI Elektroelement d.d., svojo inovacijo pa 
bo predstavil tudi Lafarge Cement d.d.
Slovenski forum inovacij je osrednja nacionalna predstavitev 
podjetniških inovacij, izumov, novih tehnoloških rešitev in 
inovativnih podjetij. Na prireditvi se deset najinovativnejših 
podjetij s svojimi inovacijami, trideset izbranih inovacij in pet 
inovacij študentov/mladih raziskovalcev/dijakov/ predstavlja 
tudi v eksponatih obliki, kar je letošnja novost, v posebnem 
prostoru »showroom« pa bodo na atraktiven, vizualno bogat 
in seveda inovativen način predstavljene inovacije s strani 
njihovih avtorjev.
Tudi letos na 3. Slovenskem forumu inovacij posvečajo 
pozornost Poti podjetniške zamisli, ld predstavlja razvoj od 
ideje do inovacije oz. celoten inovacijski proces in podporna 
okolja, ki na tej poti pripomorejo k uspešnemu prehodu 
na naslednje stopnje. Strokovnjaki podpornega okolja in 
finančnih institucij ter predstavniki inovativnih podjetij, ld 
sodelujejo na poti podjetniške zamisli bodo inovatorjem in 
drugim v okviru Poslovnega stičišča svetovali na področjih 
razvoja idej in invencij, ustanavljanja podjetij, patentiranja, 
pridobivanja finančnih sredstev, uspešnega trženja inovacij,... 
K uspešnemu prehodu na naslednje stopnje na Poti 
podjetniške zamisli sodijo tudi izobraževalni dogodki, ki so 
letos vsebinsko razvrščeni v štiri vsebinske sklope: program 
na odprtem odru (slavnostna otvoritev, polemične okrogle 
mize o inovativnosti, razvoju inovacij in inovacijskemu 
delovanju, predstavitve najboljših inovacij), program za 
mlade (spodbuja inovativnosti in podjetniške miselnosti že 
v srednješolskem in študentskem obdobju), mednarodni 
program (za vsa podjetja, ki razmišljajo o novih poslovnih 
priložnostih v Jugovzhodni Evropi ali tam že delujejo) ter 
inovacijsko-poslovni program (za podjetnike, inovatorje 
in raziskovalce in druge posameznike, ki želijo postati še 
uspešnejši na področju inoviranja in razvoja podjetij).

Miti o podjetnikih

Mit: Podjetniki iščejo donosne dejavnosti 
Microsoft, Google, Yahoo ... Visoka in IT-tehnologija sta meka 
za podjetnike. Vendar statistika pravi, da samo 7 odstotkov 
novih podjetnikov (v Ameriki) dela v visoki tehnologiji. Večina 
pa jih izbere dejavnosti, ld niso najdonosnejše oziroma so celo 
najmanj donosne, kjer je konkurenca največja in možnosti za 
uspeh najmanjše. Take so gradbeništvo, trgovina na drobno in 
osebne storitve. Razlogov za to je več. Prvič, te dejavnosti ne 
zahtevajo velikih začetnih finančnih vložkov. Drugič, skoraj 
polovica novih podjetnikov izbere dejavnost, v kateri so delali 
že v prejšnji službi. Tretjič, novinci najraje izberejo dejavnost, 
v kateri najlaže začnejo, to pa pomeni, da je v teh dejavnostih 
konkurenca že tako največja.
Mit: Za podjetništvo se odločajo najsposobnejši 
Za ljudi so podjetniki junaki. Pomislite samo na Billa Gatesa 
ali na Igorja Akrapoviča. Ta dva sta res junaka, vendar je med 
podjetniki izjemno malo njima podobnih. Tipičen podjetnik 
je veliko bolj podoben fantu, ki živi čez cesto ali sedi poleg vas 
v cerkvi. Raziskave kažejo, da podjetniki nimajo prav nobenih

posebnih sposobnosti ali psiholoških prednosti pred drugimi 
ljudmi. Ljudje se v večini odločajo za podjetništvo, ker ne 
želijo delati za druge in ker želijo zaslužiti za preživetje. Manj 
ko posameznik zasluži v službi in več služb ko zamenja, večja 
je verjetnost, da bo šel na svoje. Brezposelni se celo dvakrat 
pogosteje odločajo za samozaposlitev kot zaposleni.
Mit: Podjetništvo je za mlade
Vsi poznamo zgodbe o dvajsetletnih študentih, ki so pustili 
študij in v nekaj letih obogateli kot podjetniki. Nekaterim je 
to res uspelo, mnogo zgodb pa je privlečenih za lase. Podatki 
kažejo, da podjetništvo ni igra
mladih. Leta 2004 je bilo v Ameriki samo 2,4 odstotka novih 
podjetnikov mlajših od 24 let. Največ ljudi pa je ustanovilo 
podjetje, ko so bili stari med 35 in 44 let. Povprečen podjetnik 
oziroma lastnik podjetja pa je še starejši.
Mit: Mlada podjetja so najbolj dinamična 
Kaj je značilno za mlada podjetja? Da so dinamična, hitro 
rastejo, zaposlujejo, imajo visoke cilje? Daleč od tega. 
Značilno novo podjetje je tako dolgočasno, da nikdar ne 
pride v medije. Ni posebej inovativno, ne postavlja se po robu 
konkurenci, nima pomembnih konkurenčnih prednosti in niti 
nima želje rasti. Kot kažejo raziskave, skoraj vsa nova podjetja 
izdelujejo oziroma ponujajo iste izdelke in storitve, kot so že 
na trgu. Celo med 500 najhitreje rastočimi zasebnimi podjetji 
v Ameriki (po lestvici Inc. 500) jih samo desetina ponuja 
edinstvene izdelke. Povprečno novoustanovljeno podjetje 
ima samo enega zaposlenega, in to je ustanovitelj. Študija na 
reprezentativnem vzorcu novih podjetij leta 1998 je pokazala, 
da jih 81 odstotkov ni imelo želje po rasti. Še več: v Ameriki 
skoraj polovica novih podjetnikov začne delati na svojem 
domu. Toda med njimi jih po petih letih doma še vedno dela 
dobrih 95 odstotkov.
Mit: Začne se z dobro poslovno idejo 
Nekako samoumevno se zdi, da novi podjetniki pred 
ustanovitvijo podjetja poiščejo dobro poslovno idejo, če ne celo 
opravijo raziskavo trga. Študije kažejo, da so taki podjetniki 
prej izjema kot pravilo. Samo tretjina novih podjetnikov idejo 
sistematično išče. Pomislili bi lahko, da podjetniki zanemarjajo 
pomen iskanja ideje, ker jo že imajo in trdno verjamejo vanjo. 
Toda samo 37 odstotkov jih ima idejo, preden ustanovijo 
podjetje. Začetek podjetniške poti vsaj v praksi vsekakor ni 
jasen linearen proces, ki se začne z zbiranjem ideje in konča 
z ustanovitvijo podjetja. Na Švedskem tako ugotavljajo, 
da ima pol leta po ustanovitvi podjetja samo 6 odstotkov 
ustanoviteljev izdelan poslovni načrt. Ne glede na to pa velja, 
da se tisti s poslovnim
načrtom verjetneje resneje lotijo ustanavljanja podjetja in tudi 
poznejšega upravljanja.
Mit: Nova podjetja financirajo tvegani kapitalisti
Saj veste, da so vsa najbolj znana podjetja nastala s pomočjo 
poslovnih angelov in tveganih kapitalistov. Ali pa je to 
samo slika, ki jo slikajo mediji? Najpogostejši vir denarja za 
ustanovitev novega podjetja so prihranki ustanovitelja. Večina 
podjetnikov sploh ne išče drugih virov, ker jih preprosto ne 
potrebujejo. Spomnite se, večini je cilj samozaposlitev, ne pa 
rast. Tisti, ki dejansko dobijo denar od tveganih kapitalistov, so 
izjemno redki. Celo v Ameriki, kjer je taka oblika financiranja 
najrazvitejša, samo 0,03 odstotka novih podjetij podprejo 
skladi tveganega kapitala. Podatki ameriških zveznih rezerv 
pa kažejo, da tvegani kapital obsega v celoti le 1,9 odstotka 
vseh finančnih virov za ameriška mala podjetja. Kot dokazuje 
Shane s statističnimi podatki, je večja verjetnost, da vam bo 
spodrsnilo v kopalnici, kot da boste pritegnili tvegani kapital.

Povzeto po Scott A. Shane: 
Iluzije o podjetništvu
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Policiste iz Zagorja in ostalih zasavskih občin je treba pohvaliti za odlično sodelovanje z osnov
nimi šolami, predvsem ko gre za promet in varnost šolarčkov v prometu. Malčki so pravi rado

vedneži in uživajo v neuradnem druženju z možmi v modrem. Tudi na podružnicah je tako.

Miloš, Boštjan in Sašo med čemšeniškimi šolarji

Pa preberite, kaj imajo o srečanju s policisti povedati učen
ci PŠ Čemšenik:
Danes so prišli k nam policisti Miloš, Sašo in Boštjan. Na cesti 
urejajo promet in preprečujejo prometne nesreče. Njihov poklic mi 
je zelo všeč. Ampak, če želiš biti policist moraš biti pameten in se 
veliko učiti.

Lana Ravnikar Zibert, 4.r

Današnji dan je bil zelo lep. Na obisk so prišli policisti. Najbolj 
mi je bilo všeč, ko smo lahko sedli na motor. Komaj čakam, da bojo 
spet prišli.

Matej Poznajelšek,4.r

Lahko smo pihali, sedeli na motorju in vstopili v marico. Videl 
sem pištolo.

Matic Virant, 4.r

Najlepše mi je bilo, ko sem bil na motorju.
Gašper Macerl, 3.r

Policisti so na svetu zato, da se nanje obrnemo kadar imamo te
žave, če kdo kaj ukrade ali nam kaj žalega stori. Biti policist ni 
lahek poklic.

Jerca Polc, 4.r

Ta dan je bil super. Videl sem radar, motor, avto... in kako se jem
ljejo prstni odtisi. Ko bom velik bom policist.

Jaka Drolc, 4.r

Kako je biti vkljenjen

Policisti so pogumni možje, ki se spoznajo na zelo veliko stvari, 
zato si bom ta dan zapomnila bolj kot druge v tednu.
Najbolj mi je bilo všeč, ko smo dali prstni odtis in si ogledali poli
cijski kombi od znotraj.

Eva Marija Polc, 5. razred

Dan se je začel malo drugače kot drugi. Prišli so policisti. Z njimi 
smo merili hitrost, si ogledali policijski kombi in sedli na motor. 
Pa tudi lisice in čelado smo si nadeli. S pištolo pa na žalost nismo 
smeli streljati, pa tudi prijeti je nismo smeli. Mogoče postanem 
tudi jaz policist, ko odrastem.

David Polc, 5. razred

Na motorju je imenitno

Saj se ne gre zares...

Danes je bil prav poseben dan, saj ni bilo pouka. Najbolj všeč 
mi je bilo, da smo dali prstne odtise in sedli na pravi policijski 
motor.
Ta dan mi bo še dolgo ostal v spominu.

Lucija Serak, 5. razred

Danes so nas obiskali policisti. Najbolj všeč mi je bilo, ko so mi 
na roke dali lisice, toda moji roki sta tako drobni, da sem se sama 
rešila. Mislim, da pri zločincih poskrbijo, da se to ne zgodi.

Kaja Kolenc, 5. razred.

St.R.

za avc



V čem se je letošnji pohod razlikoval od lanskega?
Ni ulivalo, ampak samo pršilo in so zato pohodniki v večjem številu zastavili svoj korak. Žal še 
vedno večina ljudi misli, da bodo zaradi nekaj kapljic dežja zboleli. Nebo pa se je kmalu umiri
lo in predvsem pohodniki iz drugih krajev so navdušeni občudovali slikovito pokrajino zasav

skega pogorja.

Pod dežniki je čisto zabavno.

Zaradi letošnje akcije Slovenija planinari, ki zahteva tudi 
žig Sovretovega pohoda, je prišlo veliko planincev. Kar 
polovica udeležencev je bila iz Ljubljane, Trbovelj, Litije, 
Zagorja,Celja, Laškega in celo iz Kočevja in Kostelja so pri
šli. Pa dva iz Zagreba. «Za sabo imava že petsto sloven
skih pohodov,« sta povedala ponosno. Nekaj posebnega sta 
bila tudi pohodnika iz Krškega. Eden stanuje namreč v 
Sovretovi ulici! Anton Sovre je osnovno šolo obiskoval v 
Zidanem Mostu in v Krškem, zato so po njem poimeno
vali ulico. Na Kovku in v Krnicah so pohodnike prijazno 
postregli s čajem in pecivom, na cilju pa jih je čakal golaž. 
Tudi program so pohodniki pohvalili: poslušali smo ubrane 
glasove zbora Spev iz Sirja, pa Moniko na citrah in Gregor-

Štirje Sovretovi narajenci

ja s harmoniko. Pozorno smo prisluhnili tudi bogatemu in 
poljudnemu govoru Hedvike Pavlica, ki je poudarila, da je 
bil naš Sovre kot prevajalec duhovni most(iščar) med staro, 
antično kulturo in sodobnostjo.

Obiskovalci, so pozorno prisluhnili programu.

Mešani pevski zbor Spev iz Sirja.

Pohodnike je pozdravila tudi predsednica KS Krnice Sav
na Peč Dolores Doberšek, župan občine Miran Jerič in di
rektorica Knjižnice Antona Sovreta Mateja Planko, Id je 
pripravila tudi razstavo nekaterih Sovretovih prevodov. 
Organizacija je bila v rokah TD Hrastnik.
Ker je bilo lani malo udeležencev, so dobili prva priznanja 
za peti pohod le štirje: Alenka Halzer, Joži in Jože Dovjak 
ter Stane Lipoglavšek.

Besedilo in tekst: Fanči Moljk

za avc 16. oktober 2008



mšmio ®

Prvi vikend v oktobru - 4. in 5. oktobra 2008 - so imeli veterani Balkansko prvenstvo v atletiki 
v Baru. Tako se je zbralo v Črni gori okoli 700 tekmovalcev iz Turčije, Bosne, Bolgarije, Romuni
je, Hrvaške, Srbije, Makedonije, Grčije, Albanije, Slovenije in seveda Črne gore kot gostiteljice

tekmovanja.
Z zasavskima zmagovalcema v njuni starostni skupini - 
Vajdič kladivo, Moljk višina - smo se pogovarjali v Trbov
ljah, na domu Alojza Vajdiča, kjer sta že načrtovala nove 
podvige.

»V soboto je v Baru sicer deževalo, vendar so južne balkan
ske dežele najprimernejše za tekmovanja v teh jesenskih 
dneh, ko se pri nas atletska sezona na prostem počasi iz
teka,« je dejal Valter Moljk.
»Doslej smo imeli Slovenci najštevilčnejšo zasedbo in naj
več ji uspeh,« je povzel Vajdič, »saj nas je bilo okoli 30 in 
smo dobili 54 medalj. To nas je uvrstilo med najuspešnejše 
tekmovalce.«

Veterani pa so tudi dedki in babice, zato se je nanašal drugi 
del pogovora o vplivu staršev in starih staršev na šport
no vzgojo otrok. Živimo v času televizije in računalništva, 
zato postajajo otroci pogosto športno »nepismeni«. Neka
teri ne znajo prijeti žoge, ne zmorejo preskočiti najmanj
šega studenčka, se bojijo vode. Zato je izjemnega pomena, 
da se začnemo z njimi ukvarjati že v najzgodnejših letih. 
Tako lahko že dveletnemu otroku nastavimo na travi lese
ne ovire, ki jih mora prestopati. Navajamo jih na plezanje 
po lestvi, na plezanje z vrvjo po strmem bregu, jih učimo 
tekati, skakati v daljavo z mesta, metati primerno velika 
»kladiva«...V času šolanja ali pa že prej pa jih obvezno 
vključimo v športna društva, ld so posameznemu otroku 
blizu. Tako bodo imeli manj zdravstvenih težav in več ve
selja do življenja.

Besedilo in slike: Fanči Moljk
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Soboto, 13. septembra 2008, si bodo krajani naselja Podfeum, vasice z 91 hišnimi številkami v 
občini Zagorje ob Savi, najbrž za dolgo zapomnili. V kraju se je pojavilo 18 psov pasme hova- 
wart s svojimi lastniki, ki so se veselo družili in si ogledali zanimivo in poučno naravoslovno

pot, imenovano Čopova hosta.

Ortofoto naselja Podkum (vir: Geodetska uprava RS, 
h ttp://prostor.gov. si/iokno)

Pobudnika in organizatorja srečanja sta bila Irena in Go
razd Mihevc iz Podkuma. Irena je učiteljica in vodja šole 
v tem kraju ter aktivna članica Rdečega križa..., Gorazdu 
pa so ljubezen do gozda in gozdarstva očitno položili že v 
zibelko, saj sta besedi, ki označujeta njegovo ime in poldic, 
sestavljeni iz istih črk (gozdar Gorazd). Irena in Gorazd sta 
znana po nesebični pomoči vsem, ki so potrebni pomoči, 
ter po številnih akcijah, ki prispevajo h kakovostnemu živ
ljenju in razvoju kraja. Oba sta aktivna pri organizaciji in 
izvedbi raznovrstnih dejavnosti, učnih uric, pohodov ipd. 
za otroke, sta pa tudi lastnika prelepega psa pasme hova- 
wart z imenom Naš in člana Sekcije za hovawarte.
Ko se je bilo treba odpraviti na sicer dolgo pričakovano 
pot, je marsikdo okleval. Po neobičajno toplem začetku 
septembra je neprijetno presenetila slaba vremenska na
poved: »Oblačno s padavinami, najvišje dnevne tempera
ture do 14 oC«. Na vabilu je sicer pisalo, da bo pohod v 
vsakem primeru, toda takšna ohladitev, pa še dež ... Pa kje 
so že spravljeni topli puloverji, vetrovke in pelerine? Ali bi 
se človek ob ohladitvi za več kot 15 stopinj sploh odpravil 
na pot? Vendar je misel na vse pasje prijatelje in njihove 
hovije v trenutku pregnala malodušje. Saj so vendar vsi 
komaj čakali, da se spet srečajo, da malce pretegnejo svoje 
ude, poklepetajo in uživajo v pasji družbi.

Pri osnovni šoli v Podkumu so se zbrali ob 13. uri. Kljub 
neugodnim vremenskim razmeram so prišli vsi prijavljeni 
in še kakšen zraven, tako da se je srečanja udeležilo 37 ho- 
viljubcev in 18 psov. Na vabilu je pisalo, da bosta gostitelja 
Irena in Gorazd izrekla dobrodošlico.
Ampak v Podkumu je dobrodošlica očitno nekaj posebne
ga! Poleg prijaznega sprejema in toplega pozdrava je vsebo
vala tudi borovničke, pa sendviče z domačo salamo, pa pra
žene jurčke, pa jabolčni zavitek, pa ... Irena, ld je s svojimi 
pomočnicami v priročni »kuhinji« skrbela, da je bila hrana 
stalno na voljo, je kar sijala od zadovoljstva, da lahko gosti 
toliko ljudi.

Topel sprejem in odlična pogostitev sta v oblačnem in 
hladnem popoldnevu prav prijetno ogrela in lepo potolaži
la želodčke, tako da so se kar malce težko spet dvignili in 
odpravili na pohod.
Gorazd je še na kratko pojasnil nekaj značilnosti gozdne 
poti, Id je vodila mimo dreves, poleg katerih je bila na
pisna tabla z imenom drevesne vrste. Včasih je bilo težko 
prebrati napis in hkrati paziti na kosmatinca na povodcu, 
toda nekaj stvari so si vseeno zapomnili in tako obogatili 
svoje naravoslovno znanje. Kljub slabi vremenski napovedi
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pa dežja ni bilo. Vlažen gozd je zasijal v vsej svoji lepoti, 
manjkala je le kakšna dobra gozdna vila. Dišalo je po gobah 
in kdor bi le želel, bi si jih lahko nabral poln nahrbtnik.
Po približno pol ure hoda so se znašli na jasi. Mize in klo
pi, nekatere čisto nove, so kar vabile, da se posedejo okrog. 
Gorazd je izkopal zaklad - hladno pijačo v jami, kamor je 
že prejšnji dan shranil tekoče zaloge.
Pripravil je tudi pasji poligon, da bi mlajši psi lahko malce 
povadili in koristno izrabili čas med pohodom starejših. 
Pridružila sta se jim tudi lastnica parcele, na kateri leži 
jasa in njen mož, prisrčnemu pozdravu je sledil jabolčni 
zavitkek, ld ga je Marija spekla sama in posebna pijača iz 
domačih hrušk.

Udeleženci pohoda pri šoli

F

Draženje na jasi

Komaj so se starejši začeli odpravljati na »ta veliki pohod«, 
je začelo močno deževati. Z njim tako ni bilo nič, v zavetju 
dreves so kljub dežju prijetno posedeli in se pomenkovali o 
... saj ne uganete o čem, kajne?
Gostitelja sta oznanila, da jih pri šoli čaka nadaljnji spored, 
tako da so se okrog 17. ure vrnili do šole. Vmes so še malce 
osvežili poznavanje drevesnih vrst, nekateri pobrali tudi 
kakšno gobo ... pri šoli pa je čakalo presenečenje. Pohod, ki 
zaradi slabega vremena ni bil v celoti izveden, se je spreme
nil v piknik, saj sta gostitelja za vse udeležence pripravila 
pravo pravcato pojedino. In na krožnikih se niso znašle 
le izvrstne in okusne mesne dobrote, spekli so celo torto 
hovawart in kar 56 kremnih rezin. Začudeni so udeležen
ci druženja strmeli nad obloženo mizo, pa sta gostitelja 
skromno povedala, da so pravzaprav vse pripravili njuni 
prijatelji. Takrat so se šele zavedeli, kakšna človeka imajo v
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svoji sredi, kakšen je njun prispevek k razvoju kraja, kako 
sta povezana z življenjem in utripom kraja in kako ju ima
jo ljudje radi. Res moraš biti najprej sam dober prijatelj, da 
ti ljudje potem tako vrnejo.

Vrniti se je bilo treba do šole

Utrujeni po pohodu

Gostitelja srečanja sta bila vesela in zadovoljna. Naredila 
sta vse, kar je bilo v njuni moči, da so se imeli lepo, da so 
izvedeli nekaj novega, da so se poveselili in prijetno dru
žili. In udeleženci so bili resnično očarani nad lepotami 
kraja, ki so ga spoznali, čudovito pokrajino in prijaznimi 
ljudmi, ki so pomagali pri organizaciji in pripravi pojedi
ne. Upajo seveda, da s svojimi kosmatinci v Podkumu niso 
pustili slabega vtisa, saj se sekcija aktivno zavzema tudi 
za promocijo kulturnega obnašanja lastnikov psov. Pohod 
po naravoslovni poti jih je obogatil tudi za spoznanje, da 
se morajo pri iskanju nadaljnjih poti za ohranjanje narave 
in okolja ozreti v naravne ekosisteme, ki so polni nešteto
krat preizkušenih in zato posnemanja vrednih patentov. 
Pogledati je treba v ohranjeno naravo, razbrati temeljne 
zakonitosti, po katerih se v njej razvija in ohranja življe
nje, in nato te zakonitosti celostno upoštevati pri svojem 
ravnanju.
Drugo pomembno sporočilo srečanja pa sta posredovala 
gostitelja s svojim zgledom. Skrb za sočloveka, nesebična 
pomoč drugim in iskreno prijateljstvo so vrednote, na ka
tere se ne sme pozabiti in za katere se velja zavzemati tako 
močno, kot se zanje zavzemajo v Sekciji.

Pripravila: Irena Ažman, fotoe: člani Sekcije za hovawarte
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Intervju z Magdo Kovač, bi:

1 d ob r o vol j o d oseže mm
V čem se je letošnji pohod razlikoval od lanskega?

Njene značilne oči sem prvič videla v Čemšeniku, ko je prišla obiskat svoje nekdanje varovance. 
Iskreno je bila presenečena, kako so zrasli in napredovali. Magda je vzgojiteljica, ki se jo z vese
ljem spominja mladi naraščaj, zdaj pa še poučuje v prvem razredu devetletke. Pred tremi leti, 
ko so jo izbrali za predsednico Turističnega društva Izlake, so se najine poti začele še pogosteje

prepletati.

»Ta prava« Magda

Turistično društvo, ki je bilo ustanov
ljeno leta 1980, je precej dolgo uspeš
no vodil Alojz ICreča, za nekaj časa ga 
je nasledila Stanislava Flis, za njo pa je 
prišla Magda Kovač.
Kako se počutite kot predsednica TD v 
tako lepem kraju, kot so Izlake?
Izlake so moj kraj, tu živim in želim,

Njeni varovanci na rekreaciji

da nam je vsem, ld tu sobivamo, lepo 
in prijetno. Seveda brez sodelavcev ne 
gre. V veliko pomoč sta mi Irena Rav
nikar Hriberšek kot tajnica in Tatjana 
Gošte, ld skrbi za blagajno. O delu 
vseh članov društva pa govorijo naše 
aktivnosti in uspehi.
Torej ste tukaj tudi rojeni?
Rojena sem v Zvaruljah blizu Mlinš. 
Prva znanja sem dobila tam, kjer tudi

danes z veseljem poučujem, to je na 
OŠ Ivana Kavčiča, PŠ Mlinše. Ko sem 
po mnogo letih kot vzgojiteljica vsto
pila v učilnico, kjer sem se učila prvih 
znanj, so me prevevali nenavadni in 
lepi občutld. Kolektiv, s katerim delim 
vsakodnevne naloge, ne bi menjala za 
nič na svetu. Toliko pozitivne energije, 
kot jo je pri nas, bi težko našla drugod. 
Odlično sodelujemo in se razumemo. 
Je vaša podružnica velika?
Otrok je 28 in vsi z veseljem hodijo 
v šolo, saj čutijo našo pripadnost do 
njih, šole, poklica....in to se seveda po
zna pri njihovih rezultatih.
Pa se vrniva k turističnem društvu. Ka
tere dejavnosti so se najbolje »prijele«? 
Naše društvo ima okrog 100 članov in 
uspešno sodeluje z ostalimi društvi v 
kraju. Očiščevalna akcija je vsekakor 
nekaj, kar je obvezno treba omeniti in 
pohvaliti. Potem so tu še številne pri
reditve, razstava buč, božični pohod 
na Zasavsko sveto goro, izleti, preda
vanja....in še kaj...
Na letošnji razstavi buč smo imeli de
gustacijo divjačinskega golaža, ld so ga 
pripravili naši lovci. Lani smo predsta
vili zdravilne lastnosti bučnega olja, 
pred tem recepte...vedno je kaj nove
ga-
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Počitniške dejavnosti z Magdo

Spomladi organiziramo predavanje o 
cvetju ali vrtu, septembra ocenjujemo 
urejenost hiš, kmetij in poslovnih ob
jektov, a otroška maškarada je nekaj, 
kar vsi izlaški otroci težko pričakuje
jo...to pa še zdaleč ni vse. Imamo ne
kaj dobrih sponzorjev, to so predvsem 
privatne firme, ETI, tudi s trojansldmi 
krofi se večkrat posladkamo.
Torej je povezava s krajem kar tesna? 
Res je. Sodelujemo pri različnih pro
slavah, pri tem mislim tako na šolo 
kot na društvo. V šoli pripravimo pro
gram za starostnike, za obeleženje 1. 
novembra, pripeljemo dedka Mraza, 
zaznamujemo kulturni dan... naveza
nost na kraj je velika. Sicer pa je moja 
kolegica, Marija Ribič, predsednica KS 
in je v tej aktivnosti zelo uspešna. En
krat na leto izhajajo tudi Izlaške novi
ce, kjer objavimo vse, kar je novega v 
kraju in okolici.

Nasmejana jesen

Šola, turistično društvo, kraj....to pa 
še ni vse. Menda se marsikaj dogaja 
tildi v Športnem društvu Izlake?
O našem športnem društvu bi se lahko 
tudi marsikaj reklo. Kar precej aktivno
sti imamo: tek po zagorski dolini, tek 
(tekmovalnega karakterja) in pohod na 
Kalanov hrib 1. decembra, tekmovanje 
za naj športnika Izlak v 10 različnih

disciplinah, vadba za vse starostne ge
neracije in še in še.... Jaz osebno imam 
licenco za vaditelja rekreativne vadbe 
in se enkrat tedensko ukvarjam z naj
mlajšimi. Pri njih je poseben poudarek 
na socializaciji in razvijanju naravnih 
oblik gibanja.
Toliko različnih aktivnosti...ali sploh 
še ostane kaj časa za družino, privat
nost...?
O seveda, predvsem ob vikendih, ta
krat je Gorenjska naša...
Naša?
Da, z družino redno hodimo v Kranj
sko Goro. Uživamo v pohodih, kolesar
jenju, smučanju, zimskih športih.....
Bi nam, prosim, predstavila svojo dru
žino, zaupala kdo smo to- mi?
Mi smo mi: moj mož Lado, sinova 
Aljaž in Blaž, ter moja malenkost.

Lado je zaposlen v Bartecu in ljubi
telj vseh aktivnosti, ki sem jih našte
la. Sinova Aljaž in Blaž sta stara 18 in 
13 let. Šport jima seveda ni tuj, rada 
imata rekreacijo, pa streljanje z zračno 
puško, kjer je bil Blaž v svoji kategoriji 
na državnem prvenstvu tretji. Aljažu 
gre matematika, saj je lani osvojil Zla
to Vegovo priznanje. Sodeluje tudi v 
Mladem forumu.

Golaž, da prste poližeš

Pa saj to ni čudno v takšni družini!
Magda ni želela, da jo slikam. Njeno fo
tografijo je izbral Blaž, saj je po njegovem 
na njej značilna mami, ki ima rada hribe. 
To pa še ni vse, saj prav tako uživa tudi 
v rožah, sladkarijah in klepetu ob kavici s 
prijateljicami.
Z dobro voljo doseže vse!

Slike: M.K., 
besedilo: St.R.Izlet TD Izlake

16. oktober 2008 za avc



Več kot 1000 let staro nemško mesto Sangerhausen, z osemstoletno tradicijo rudarjenja in z 
enim najlepših evropskih parkov vrtnic, leži blizu rojstnega kraja Martina Lutra in je približno 
300 kilometrov oddaljeno od Berlina. Od 24. septembra do 1. oktobra je bila njihova šola Gesch- 
wister-scholl-Gymnasium gostiteljica Euroweeka 2008. To je bilo že sedemnajsto srečanje dija

kov in učiteljev držav Evropske unije.
Ti vsako leto konec septembra preživijo teden dni pri do
mačih dijakih in njihovih starših. Vsako državo zastopa 
osem dijakov in dva učitelja iz ene (vedno iste) šole. No
vejše članice EU prihajajo seveda šele zadnja leta. Med 
letošnjimi dvaindvajsetimi državami udeleženkami je bila 
tretjič prisotna tudi Gimnazija in ekonomska srednja 
šola Trbovlje, kot predstavnica Slovenije.

Dijaki iz Anglije, Avstrije, Belgije, Bolgarije, Cipra, Če
ške, Danske, Estonije Finske,Grčije, Italije, Latvije, Litve, 
Madžarske, Nemčije, Nizozemske, Portugalske, Romunije, 
Slovenije, Slovaške, Španije, Švedske so predstavili svoje 
države najprej z narodnimi plesi in s pesmijo. V delavnicah 
so letos razpravljali o izobraževanju v svojih državah, svoja 
opažanja so potem predstavili ostalim udeležencem. Vsi so 
izpostavljali brezplačno izobraževanje, si želeli manj do
mačih nalog in bili proti enotnim uniformam dijakov. En 
večer je bil namenjen kulinarični predstavitvi vseh dežel. 
Slovenska stojnica, okrašena s plakati slovenskih mest, s 
turističnimi prospekti, s potico, pršutom, z domačim peci
vom in domačimi salamami je imela ves čas veliko obiska. 
Pršuta pa je tako ali tako skoraj takoj zmanjkalo.
Že pred meseci so dijaki iz držav udeleženk poslali preko 
100 posterjev, ki so jih izdelali na teme o medsebojnem 
povezovanju, spoznavanju, razumevanju. Najlepših 12 po

sterjev je dobilo svoje mesto v koledarju, ki so ga prejeli vsi 
udeleženci.

»Ponosni smo bili, da se je na aprilski strani bleščal poster z 
naše šole. Še bolj pa smo se lahko petelinili, ko je komisija 
med tri najlepše uvrstila tudi našega in ga nagradila.« so se 
pohvalili dijaki 
GESŠ Trbovlje.
Dijaki so med 
druženjem 
spoznavali raz
lične kulture, 
lahko so bili 
pri urah pouka, 
spoznavali so 
vsakodnevno 
življenje svojih 
gostiteljev. »Po
peljali so nas 
tudi na obisk 
glavnega mesta, 
kjer smo kot 
posebni gostje lahko mimo (dolge) vrste čakajočih obiskali 
Reichstag. Navdušeni smo bili nad impozantno zgradbo 
in si kar predstavljali Angelo Merkel ter člane parlamenta 
med zasedanjem (na živo vijoličnih stolih).« so zadovoljno 
povedali trboveljski srednješolci.
Za zaključno zabavo so se nemški starši tako potrudili, da 
hrane in pijače ni zmanjkalo do konca. Solzice pa so tekle 
tako pred kot po zabavi, saj se je bližal čas slovesa. Da pa 
drugi dan tudi pouk zato ne bo normalno potekal, so pa 
vedeli tako vsi nemški učitelji.
O pomembnosti povezovanja mladih, bodočih soustvarjal
cev skupne domovine so si bili vsi enotni. Da pa to ni bil 
le nek krajevni dogodek, so jih prepričali tudi deželni poli
tiki, ld so jim na začetku prišli zaželet dobrodošlico. 
Euroweek 2009 na Slovaškem, PRIHAJAMO!!!!!!!

Zapisala: Irena Kovač-Gregorčič, Mateja Štrovs
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/ÄXIriöa ölnllfe] Des öz to Seetžoeb
Popolna preobrazba

Vesela novica za Miljano Klinc, Polje IS, 1410 Zagorje!
Miljani čestitamo in jo naprošamo, da takoj pokliče Brigito v Studio Las na telefon 040 164 396 in se dogovori o datumu pre
obrazbe.
Se enkrat moramo poudariti, da se upoštevajo le tisti kuponi, ki prispejo na naslov uredništva: Cesta zmage 3, 1410 Zagorje.

In veliko sreče naslednjič!

Stilska preobrazba čaka na vas v Studiu Las!

v'1*1*'*/

Cesta zmage 65, 1410 Zagorje
TELEFON: (03) 56 64 186

KUPON
MUSKA PREOBRAZBA

Ime:

Priimek:

Ulica:

Kraj:,

Telefon:

Valvazorjev trg 8,1270 Litija 
TELEFON: (01) 89 81 088

GRAFIKA GRACER

»Stene v naši poslovni stavbi so bile te dni prazne in puste,» je dejal Brane Maj es, direktor To
varne kemičnih izdelkov Hrastnik, ko je v torek, 30. septembra 2008 pozdravil obiskovalce nove

razstave. »Desete po vrsti,« je dodal.

Igor Somrak in Fanči Moljk
Gostje 10. razstave v galeriji TKI 
Hrastnik

Matej Starič, gojenec GŠ Hrastnik

Avtor očarljivih slik je Igor Somrak, ki se je rodil v Ljubljani, živi in ustvarja pa v Spodnji Polskavi blizu Pragerskega. 
Zaradi širokega obsega umetniške ustvarjalnosti ga srečam tudi na področju gibljivih skulptur in instalacije, ukvarja pa se 
še z lutkovnim gledališčem. Kot samostojni umetnik obvlada tudi likovno opremo stanovanj in grafično oblikovanje. 
Odprtje razstave je popestril s kitaro Matej Starič, gojenec G S Hrastnik pod mentorstvom Erike Zakonjšek.

Besedilo: Fanči Moljk, fotografije: Drago Vukovič



vse, ki jih takšno delo veseli. Nič hudega, 
lo v pozabo, saj se vsega spomnimo; pa tudi po- 

io vedno rade. Vedno smo vesele novih članic!« Ob 
pecivu, barvah in prijazni besedi je bila urica, pre- 

ogledu cvetnih motivov na prtičkih, pisanih sli- 
inov in ostalih pisanih izdelkih prava poslastica

Besedilo in slike: MT
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Botra jesen za konec poletja

Niz makaronov na ogrlico je postal prava modna muha 
tudi za mamice. Presenetljivo jih je kar nekaj tudi poklek
nilo k otroškim mizam in družno sodelovalo pri produkciji 
modnega nakita.

Fantje so po svoji navadi kaj hitro zamenjali področje in so 
ročna dela prepustili puncam. Na ploščadi pred stavbo so 
se raje podili za žogo. Atraktivna zabijanja, izleti v avt in

tudi kakšen ravs je bil na sporedu. Še dobro, da so mame 
držale očesa v pozoru.
»Vzamemo kilogram soli in kilogram moke, pa vse skupaj 
zmešamo z vodo. Razmerje med soljo in vodo daje tej masi 
kompaktnost in nobenih težav ni z oblikovanjem,« je de
ževalo iz vzgojiteljice Tatjane ob mizi z barvnim testom za 
oblikovanje. Vzneseno je delila nasvete in zgornji recept 
je resnično uporabna zadeva. Ob dodatku kakšne barve in 
sadnem prigrizku pa postane popoldne prav prijetno doži
vetje. »Cel dan sem že tu, saj je bilo s pripravo popoldneva 
veliko dela. Ampak sem vesela, da je tu toliko veselja na 
kupu.« je ob koncu še dodala in odhitela pomagat rožici, ki 
ni hotela ostati prilepljena na podstavku.

Posebno okrasje pa je po koncu druženja krasilo ograjo. 
Nanjo so bile napete velike pole papirja. Z barvami so jih 
otroci napolnili do zadnjega kotička in vsak je dodal svoj 
delček k veliki slikariji.

»Vsako leto se veselim tega popoldneva, saj je vedno nekaj 
posebnega. Drugo leto bi radi videli še koga, ki bi dodatno 
popestril popoldne. Kakšnega glasbenika, animatorja, za
bavljača, klovna. Tovrstna druženja bi morala potekati več
krat. Da le ne bo vrtec zaradi tega dražji,« je svoj komentar 
dodala ena od mamic.

16. oktober 2008



Cvetoči koncert v Radečah
Priljubljena in zelo uspešna kvintetovska zasedba Cvet iz Radeč je po šestih letih premora

■■i

svoj tretji samostojni album

Tak premor ne pomeni, da so fantje in dekle iz ansambla 
med tem počivali. Nasprotno! Veliko so nastopali, pobi
rali nagrade na različnih festivalih, prav obilica tovrstnih 
obveznosti pa je bila kriva, da je šlo s posnetki za novo 
zgoščenko nekoliko počasneje. Zdaj je zadeva dozorela in 
novosti so že na voljo ljubiteljem prave slovenske kvinte- 
tovske glasbe.
Kot se za tako pomemben dogodek spodobi, bo Cvet se
veda pripravil tudi velik promocijski koncert v domačem 
kraju. Zgodilo se bo v soboto, 18. oktobra ob 19. uri v 
športni dvorani v Radečah, ob gostiteljih pa bo za prijeten 
glasbeni večer poskrbela še pisana druščina gostov. Tam 
bodo ansambel Petra Finka, ansambel Iskrice, ter Cita in 
Jože Galič. Jože Galič bo prireditev tudi povezoval.

ttDiiiaoiC^OTiQiQaaci^jnl^ä^ö^teSGlIM
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Kljub temu pa se tu in tam še zgodi, da jih preseneti nekaj 
takega, česar niso predvideli. Pred časom so se dobesedno 
na lastnih telesih prepričali, da je dobro, če se turneja načr
tuje do zadnje podrobnosti. Potovali so na južno Tirolsko. 
Pravočasno, kot se spodobi, da bi jim ostalo še nekaj časa 
za krajše sprotne oglede tamkajšnjih znamenitosti. Do ci
lja so se odpravili še kar preveč poletno razpoloženi in po 
daljši poti. Ta jih je vodila preko 2200 metrov visokega 
gorskega prelaza, ki je kar sam vabil, da se ustavijo in raz
gledajo naokoli. Pa ni trajalo dolgo. Ker so bili v kratkih 
hlačah, termometer pa zunaj ni kazal več kot nič Celzije
vih stopinj, so jo morali kar hitro mahniti naprej. Z novo 
dragoceno izkušnjo.

v- ■ ..
Besedilo in slika: ZZ
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V gospodinjstvu je vsako leto več 
požarov. Kot rešitev vam ponujamo 
samodejne gasilne ampule BON PET.

Ampula BONPET, ki jo preprosto 
namestimo nad štedilnikom ali nad 
pečjo v kurilnici, se bo samodejno 
aktivirala in pogasila ogenj. 
Življenjska doba ampule je deset let 
brez vzdrževanja.

Pooblaščeni inštituti so potrdili 
učinkovitost in neškodljivost za 
človeka in okolje. Sodobna oblika in 
barva ampule zagotavljata tudi 
skladnost z ambientom.

SAMODEJNE GASILNE 
AMPULE BONPET
priporočajo tudi Zavarovalnica 
Triglav, Zavarovalnica 
Maribor in AdriaticSlovenica
s popusti pri zavarovanju 
gospodinjstev.



O Tjaši Šbetabo z Dola pri Hrastnibu smo pisali na straneh Zasavca ob začetbu predsedovanja 
EU, bo je sodelovala v hvartetu blavirjev v Gallusovi dvorani Canbarjevega doma. Tobrat poro
čamo o njenem pred diplomshem boncertu, bi ga je imela v dvorani Glasbene šole Hrastnib v

peteh, 3. obtobra 2008.

Tjaša Šketako

Tjaša v elementa

Tjaša, študentka Akademije za glasbo v Ljubljani pod 
mentorstvom Tatjane Ognjanovič, je izbrala v prvem delu 
koncerta dokaj zahteven program - J.S. Bach, L. van Bet- 
hoven, C. Debussy, S. Osterc, v drugem delu pa nekoliko 
lažjega - F. Liszta in A. Ginastera. Poslušalci so bili nad 
njeno vrhunsko izvedbo navdušeni, saj se je popolnoma 
predala igranju in so ob tem vidno prihajala na dan njena 
močna čustva, Id jih je prenašala tudi na poslušalce. Že 
med igranjem je bila deležna navdušenega ploskanja, ld se 
je na koncu strnilo v iskrene čestitke znancev, prijateljev in 
sorodnikov. Čez tri dni, v ponedeljek, 6. oktobra, je imela 
v Ljubljani diplomski nastop, ld ga je opravila z najvišjimi 
ocenami. Seveda pa sama s seboj kot perfekcionistka, še

ni čisto zadovoljna. »To kar čutim, bi rada pri igranju še 
izboljšala, se tehnično izpopolnila... ,» nam je zaupala. Je 
zaposlena na GS Hrastnik, vendar bi rada študij nadalje
vala še dve leti kot specializacijo.

Čestitka hrastniškega župana Mirana Jeriča

Čestitke sosede Cvetke
Želimo, da bi ji uspelo, za diplomo pa iskrene čestitke!

Besedilo in slike: Fanči Moljk
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Športna dvorana v Zagorju je pred dnevi gostila enega letošnjih najodmevnejših glasbenih do
godkov v teh krajih. Priljubljena glasbena zasedba Zasavci je ob 40. letnici uspešnega dela pri
pravila jubilejni koncert, zato je prizorišče tega jubileja na domačem terenu pokalo po šivih.

Tudi torta je bila

Prišlo je veliko njihovih oboževalcev od blizu in daleč in 
veliko njihovih glasbenih prijateljev.
» Bilo je nepozabno. Zasavci smo bili v dobri formi, naši 
gostje pa prav tako. Ljudje v dvorani so bili več kot za
dovoljni, mi na odru pa zato nadvse srečni. Skratka, bilo 
je lepo praznovanje rojstnega dne, kot se za tako visoko 
obletnico tudi spodobi. Zdaj pa naprej v peto desetletje.

Zagorska športna dvorana, polna in navdušena

Za začetek z dvanajstimi novimi sldadbami z našega jubi
lejnega albuma,« je povedal vodja ansambla Zasavci Srečko 
Sušnik. Poleg jubilantov so na koncertu v Zagorju sode
lovali še Pop design, Majda in Marjan Petan, Modrijani, 
Mladi Dolenjci, Pogum, Cvet, Tihožitje, Navihanke, Ples
ni center Zagorje in Slavko Podboj z Modro kroniko.

Besedilo: ZZ, sliki: MaH

Radio Trbovlje, ki se je pred nekaj leti preimenoval v Radio Kum Trbovlje, se je v petek, 
10.10. ob 10.10 pokazal v živo na rojstnodnevnem dogodku parkirišču pri Rudarskem domu v

Trbovljah.

Voditeljski par Tehnika Direktorica Kannen Cestnik

Prijetno druženje z iskrivima radijcema Mojco Dolinšek in Gorazdom Mavretičem je svečano in prijetno lahkotno za
znamovalo triinštirideseti rojstni dan. Po zasavsko je zagodel Vlado Poredoš za Intermezzo govornikom, županu trbo
veljskemu in hrastniškemu in podžupanu zagorskemu. Z zdravico pa so prisotni pospremili na direktorsko pot Karmen 
Cestnik in nazdravili pričakujoči spremembi programske sheme Radia Kum Trbovlje.

Besedilo in slike: MaH
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Turistično društvo Hrastnik v sodelovanju z Občino Hrastnik vsako leto organizira tekmovanje 
za najbolj urejeno okolico stanovanjske hiše, večstanovanjskega objekta ali poslovne stavbe.

»Pravzaprav se sliši smešno, da gre za tekmo,« je v svojem 
pozdravu začela predsednica Turističnega druuštva Hrast
nik, Mojca Greben.

»Vsak, ki želi, si pač svoj dom uredi tako, da je v njem za
dovoljen. Na srečo nas je v Hrastniku veliko takšnih, ki 
imamo radi rože. To je eden od razlogov, da vsako leto z 
veseljem prevozim preko 300 kilometrov po naši občini, da 
vidim vse zasaditve in jih skušam razvrstiti.«

V letošnjem letu so člani žirije za najbolj urejene izbrali 
Ekološko kmetijo družine Vnuk, stanovanjsko hišo druži
ne Ferk, balkona družin Kopušar in Mežnar, večstanovanj
ski blok, za katerega skrbijo stanovalci bloka Pod hribom 
2 na Dolu pri Hrastniku, ter stavbo Policijskega oddelka 
Hrastnik.
»Odločitev za zmagovalce je vsako leto težja, saj vse več 
ljudi stremi k boljši kvaliteti bivanja, posledično pa tudi 
bolj skrbno urejajo svoje vrtove, dvorišča, balkone.Cvet
je je najbolj pisano je, daleč se vidi in najprej se pokaže 
naša skrb zanj. Naše okolje, ki je zaznamovano z industri
jo, bomo pozdravili le na ta način, da pozdravimo najprej 
sebe, svoje okolje in potem bomo lahko pogledali tudi dlje.

Najbolje je začeti z rožami.«

Lea Hribernik, Lojze in Marija Grahek, Planinsko društvo 
Rimske Toplice in Kamnoseštvo Sergan pa so vseh zadnjih 
pet let dokazovali svoj občutek za naravo in s svojo skrbjo 
in odnosom do okolja vzpodbujajo tudi ostale.
Fuksije, pelargonije, deteljice, gorenjski nageljni, vodenke, 
bršljinke, beli mleček, črnooka Suzana, zmajeva krila, zele- 
nolistni krompir, srebrni lotus, rumenolistni javor in rdeče- 
listna tradiskancija so imena, Id so ob predstavitvi nagra
jencev kar deževala iz zvočnikov. Trave so očitno letošnja 
noviteta in prijetna popestritev aranžmajev.

Večer, posvečen cvetju je s svojo glasbo prijetno popestril 
kvintet Dori, ki bo letos v Laškem pripravil že svoj deseti 
večer pesmi.
S svojim ubranim muziciranjem so navdahnili tudi povsem 
svež »K’r en band«, ki je pod okriljem KUD Veter začel 
delovati letos septembra. V oči pa je takoj padla zelena 
scenska postavitev, ld je zasluga dolgoletnega domačega 
scenskega mojstra Borisa.

Tekst in foto: Mojca Trbovc
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Sezona 2008 se je za Tenis klub AS Litija končala na najvišjih stopničkah. Na zadnjem državnem 
prvenstvu za leto 2008 in sicer ekipnem državnem prvenstvu v kategoriji do 14 let so igralci in 

igralke Tenis kluba AS Litija ugnali vso slovensko konkurenco in postali ekipni državni prvaki
z ekipo deklet in z ekipo dečkov.

Blaž Bizjak in Valentin Horvat - uspešen nastop na Ma- 
stersu
Ekipa deklet je bila na čelu z najboljšo igralko kluba 
Nastjo Kolar praktično brez konkurence, pri dečkih pa se 
je finalnem obračunu proti ekipi Max kluba iz Ljubljane 
odvijala prava drama, saj je bil rezultat 3:3, v prid ekipi 
TK AS pa je odločalo več osvojenih nizov. Ekipi TK Max iz 
Ljubljane ni pomagal niti eden najboljših hrvaških igralcev 
do 14 let Duje Delič. Za TK AS Litija je k zmagi s suvereno 
igro največ pripomogel Blaž Bizjak, ki je priigral dve 
točki in sicer z gladko zmago na Maksom Tekavec v igrah 
posameznikov in z zmago v dvojicah, kjer je zaigral tudi 
proti hrvaškemu igralcu, a je bil le-ta proti Blažu tokrat 
popolnoma brez moči.

Blaž Bizjak, zmagovalec Mastersa in drugouvrščeni Špec 
Matic

Ekipa TK AS Litija je torej slavila, a časa za slavje ni bilo 
veliko, saj so najboljše tekmovalce že čakala zaključna 
tekmovanja Teniške zveze Slovenije, tako imenovani

Mastersi TZS, na katerih ima pravico nastopa samo 
najboljših 12 igralcev v posamezni kategoriji. Mastersi 
v vseh kategorijah so bili tokrat organizirani v Litiji, v 
Tenis klubu AS, ki je zmagal na razpisu za organizatorja 
Mastersov, ker je ponudil najboljše pogoje, predvsem 
pa možnost igranja ob vsakem vremenu. Tako so imeli 
ljubitelji tenisa možnost videti v Litiji skoraj vse najboljše 
slovenske teniške igralce v posameznih kategorijah.

Ekipni državni prvaki s trenerjema Gašperjem Wallasom 
in Oksano Dobiynsko in vodja kluba Melita Poglajen

Po dobri predstavi v ligaškem delu tekmovanja so največ 
pričakovali od Blaža Bizjaka, ki je bil na Mastersu 3. 
nosilec. In Blaž je vsa pričakovanja več kot izpolnil, saj je 
pred domačim občinstvom v polfinalu v treh nizih ugnal 
prvega nosilca Marka Juričiča iz Laškega in si s tem odprl 
pot do najvišje stopničke. V finalu je imel Blaž lažje delo, 
njegov nasprotnik je bil Matic Sepe iz Maribora, ki se je 
v finale uvrstil po zmagi nad drugim nosilcem Rihadom 
Rožacem iz kluba TA Breskvar, ki pa je nastopil poškodovan. 
Matic Spec v finalu proti Blažu ni imel praktično nobenih 
možnosti in Blaž je na najlepši možen način, z zmago na 
Mastersu, zaključil sezono 2008 v kategoriji do 14 let. Na 
Mastersu do 14 let je pri dečkih nastopil tudi Valentin 
Horvat, ki je tesno izgubil v prvem kolu.
Tenis klub AS Litija je imel svoje predstavnike tudi v ostalih 
kategorijah. Tako je v članski kategoriji in v kategoriji do 
18 let nastopila Anita Kosmač, a žal izgubila že v prvem 
kolu. Pri deklicah je v kategoriji do 12 let nastopila Lara 
Kralj, ld se je v prvem kolu odlično upirala nasprotnici in 
izgubila s tesnim rezultatom. Prav poseben uspeh pa sta 
zabeležila z uvrstitvijo na Masters v kategoriji do 12 let 
Grega Kokalj in Nejc Ster. Za poseben uspeh gre zato, 
ker sta oba leto ( Grega celo dve) mlajša od konkurence. 
Udeležba na Mastersu je obema prinesla zajeten kupček
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novih točk za lestvico TZS do 12 let, saj bosta oba še 
naslednje leto nastopala v tej kategoriji, kjer bosta krojila 
sam vrh lestvice, saj bosta oba med TOP 5.
Nik Razboršek je nastopil v kategoriji do 18 let (le nekaj 
dni prej jih je dopolnil 15). V prvem kolu je brez težav ugnal 
Gašperja Remiha iz Ljubljane, v drugem kolu pa mu je žreb 
namenil prvega nosilca in tudi evropskega mladinskega 
ekipnega prvaka Blaža Rolo. Nik se je Blažu odlično upiral 
in izgubil tesno v treh nizih, tekma pa je trajala več kot tri 
ure. Po mnenju mnogih obiskovalcev Mastersov je bila to 
ena najboljših tekem na letošnjih Mastersih nasploh. Nik 
Razboršek, ki po novem poleg španskega trenerja Jofre 
Porta trenira tudi z Denisom Bovhanom, je tako dokazal, 
da se že lahko kosa z igralci, ld krojijo sam evropski vrh v 
kategoriji do 18 let.
Nik Razboršek žal ni nastopil v kategoriji do 16 let, kjer bi

bil prvi nosilec in seveda glavni favorit za zmago. Takoj po 
končanem nastopu v kategoriji do 18 let se je Nik odpravil 
na Lošinj na 1TF 4.kategorije za svetovno mladinsko teniško 
lestvico, kjer se je uspešno prebil skozi tri kola kvalifikacij 
do glavnega turnirja. Nadaljevanje zmagoslavnega pohoda 
mu je preprečila neugodna viroza, zaradi katere je moral 
Nik odpovedati sodelovanje na Mastersu do 16 let in tudi 
preložiti svoj odhod na dvomesečne priprave na Mallorco. 
Tekmovalna sezona 2008 je tako zaključena in to več kot 
uspešno. Pred tekmovalci je zdaj mesec dni tekmovalnega 
premora, vendar samo v slovenskem prostoru. Nik 
Razboršek se bo medtem udeležil dveh turnirjev serije 1TF 
in sicer v Andori in Franciji, Lara Kralj in Eva Kolman 
bosta odpotovali v Švico na evropski turnir do 14 let, 
Valentin Horvat pa v Rusijo, točneje v Moskvo tudi na 
evropski turnir 1. kategorije do 14 let.

V dneh od 20.09.2008 do 21.09.2008 
se je odvijalo Občinsko prvenstvo 
za moške in ženske posamezno. 
Pravico nastopa so imeli občani in 
občanke občin Litija in Šmartno. 
Udeležba je bila visoka, tekme pa 
napete in razburljive, še posebno tiste 
v končnici. Vlogo favorita za naslov 
občinskega prvaka je opravičil Primož 
Novak, ld je v finalu ugnal vedno 
neugodnega Dragca Ster. V ženski 
kategoriji je bilo še bolj napeto. Veliko 
se je pričakovalo od nekdaj aktivne 
tekmovalke Romane Kralj, ld pa se 
ji ni uspelo uvrstiti v zaključne boje,

kjer sta loparje v finalu nato prekrižali 
Andreja Bizjak in Brigita Zebič. 
Naslov občinske prvakinje je osvojila 
Aaidreja Bizjak. Tik pred vrati pa je že 
tudi nova sezona Rekreativne teniške 
lige AS. Lani so se tekmovalci merili v 
petih moških in eni ženski ligi. Prijave 
za sezono 2008/2009 se že zbirajo 
pri vodji lige Dušanu Razboršku 
( prijave lahko vsi zainteresirani 
pošljete na dusan.razborsek@siol.net 
). Tisti najbolj zagrizeni so pričeli že 
intenzivno trenirati, padajo že tudi 
prve stave. Tekmovanja se bodo pričela 
predvidoma prvi vikend v novembru.

Primož Novak, občinski pn>ak 2008 

Besedilo in slike: TKAs Litija

Karate:

Nostalgična HALA SPORTOVA v Beogradu je v soboto, 4. oktobra 2008 gostila turnir TROFEJ 
BEOGRADA - BEOGRADSKI POBEDNIK 2008, pod okriljem Karate zveze Beograd. Na turnirju je

nastopilo 700 tekmovalcev iz 9 držav.

Žiga Rozina in Almin Salkič na 
beograjskem Kalemegdanu

Iz Karate kluba Trbovlje sta se pod vodstvom Mihe KOVAČIČA izredno kvali
tetnega tekmovanja udeležila Almin SALKIČ in Žiga ROZINA, ki sta nastopila 
v svoji paradni disciplini, katah in športnih borbah. Tokrat športna sreča ni bila 
na njuni strani, saj sta boje v katah in borbah končala tik pod stopničkami. Pre
močni so bili mladi reprezentanti Srbije, ki sodijo v sam vrh evropskega karateja 
tako v katah kot športnih borbah. Ta nastop in rezultat na njem jima je dal po
let in motiv za nadaljnje trdo delo.
Ciklus priprav za kadetsko in mladinsko Evropsko prvenstvo, ki bo konec janu
arja prihodnje leto v Parizu, je že v polnem teku. Reprezentančni trener Branko 
KRAMBERGER je poleg SALKIČA in ROZINE, ki sta nastopila v Beogradu, 
na širši seznam uvrstil tudi Aljaža VESENJAKA, Timija UMEKA in Teo LO- 
PAN. Kljub temu, da Tim ŽLAK v Parizu še ne bo dopolnil štirinajst let, kar 
je pogoj za nastop, ga reprezentančni trener zaradi perspekt^^SKv^Lna vse 
reprezentančne akcije.
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Širša kadetska in mladinska reprezentanca Slovenije je v nedeljo 5. oktobra nastopila na zelo 
kvalitetnem mednarodnem turnirju v Slavonskem Brodu. Skupno je nastopilo 550 tekmovalcev

iz 4. evropskih držav.
Trboveljčane je v Slavonski Brod pospremil klubski trener 
Jernej SIMERL, ki ga je Branko KRAMBERGER, repre
zentančni trener, zaprosil za pomoč pri vodenju vseh repre
zentantov na borišču. Jernej, Id dobro pozna vse slovenske 
tekmovalce, je svojo nalogo opravil zelo zadovoljivo.
Za trboveljske tekmovalce, razen za Aljaža VESENJAKA, 
je bilo usodno drugo kolo. Kljub temu so bili trenerji zado
voljni z njihovo prizadevnostjo in borbenostjo. Aljaž VE
SENJAK pa je tokrat imel svoj dan in prepričljivo premagal 
vse svoje nasprotnike.
Aljaž Vesenjak in Timi Umek sta nastopila tudi v ekip
nem delu tekmovanja. Aljaž je v ekipi mlajših kadetov k 
zmagi ekipe v 1. kolu prispeval posamično zmago s 5:0. V 
drugem kolu je Aljaž iztržil neodločen rezultat, kar pa ni 
bilo dovolj za napredovanje, saj sta njegova sotekmovalca 
izgubila. Timi je nastopil v mladinski ekipi. V prvem kolu 
je nesrečno izgubil v zadnji sekundi borbe, po atraktivni

nasprotnikovi akciji, ld jo je zaključil z nožnim udarcem. 
Že v drugem kolu so se slovenski tekmovalci pomerili s 
favorizirano eldpo ILIDŽE iz Sarajeva, v kateri nastopa
jo sami reprezentanti, nosilci medalj iz zadnjega mladin
skega evropskega prvenstva v Trstu. Timi je svojo formo 
stopnjeval in iz rezultata 0:2 izenačil, potem pa ponovno 
izgubil z minimalno razliko. Ker je ekipa ILIDŽE nasto
pila v finalu, je Slovencem omogočila repesažne borbe za 
bronasto medaljo. Za medaljo so se pomerili z izkušenejšo 
ekipo slovaške reprezentance. Prvi slovenski tekmovalec je 
zmagal, na drugi poziciji pa je izgubil najizkušenejši slo
venski reprezentant PERHAVEC iz Kranja. Usoda je bila 
v rokah najmlajšega v eldpi, Timija UMEKA, ld je svojega 
precej višjega in težjega nasprotnika prepričljivo premagal 
in s tem prispeval odločilno zmago za bronasto medaljo. 
Ostali klubski in reprezentančni prijatelji so mu namenili 
glasen aplavz.

Bogdan SIMERL

SfltoMfeiitsifeai rnlfaidtiliiifrfeai

V septembru 2008 se je 31 članska slovenska mladin
ska reprezentanca udeležila svetovnega prvenstva v 
Neaplju, v sosednji Italiji. V vrstah reprezentance so 
bili tudi člani zagorskega in izlaškega kluba borilnih 
veščin sistema Pon Do Kwan.

Zasavska dekleta

Slovenska reprezentanca je v težld konkurenci med 1146 
športniki osvojila zavidljivih pet zlatih in štiri bronasta 
odličja. K temu rezultatu so mnogo prispevala dekleta iz 
Zagorja in z Izlak. Neva Ocepek iz izlaškega kluba je do
segla odlično I. mesto in tako postala svetovna prvakinja v 
šemi kontaktu kategorije -70 kg, o čemer je Zasavc poročal 
že v prejšnji številki.
Na stopničke pa sta se uvrstili tudi tekmovalki iz Zagorja, 
Tina Koder z osvojenim tretjim mestom v kategoriji -55kg 
in Tjaša Krajnik s prav tako tretjim mestom v kategori
ji -60kg. Tako so dekleta iz izlaškega in zagorskega lduba 
mnogo prispevala k skupnim uspehom slovenske reprezen
tance, za katero je osvojila še zlato odličje Staša Lubej iz 
Celja v light kontaktu, Daša Lešvik zlato v aerokckboksu. 
Tretje mesto v aerokikboksu je zasedla Laura Beranič. Prav 
tako so se odlično odrezali reprezentanti v ekipnih katego
rijah. V eldpnem aerokikboksu so osvojili zlato v mladinski 
skupini in zlato v kadetski skupini. Obe ekipi so sestavljali 
odlično pripravljeni tekmovalci iz Maribora.
Vse čestitke mladinski eldpi Slovenije, predvsem pa dekle
tom iz zagorskega in izlaškega lduba.

PDK
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Supermoto, obraz z naslovnice:

livko zadovoljen s prikaza nim
V pričakovanju dirke za Pokal narodov, v Plevnu v Bolgariji, je elan mladinske reprezentance 
Slovenije, Zagorjan Iztok Živko mlajši, predpretekli vikend nastopal na dirki za evropsko in

svetovno prvenstvo v Busci v Italiji.
Iztok je nastopil z visoko telesno tem
peraturo, a je Idjub temu dokazal, da je 
v solidni formi in na prvi dirki dosegel 
18.mesto, na drugi dirki pa je bil 19. S 
tem je obakrat prejel točke za evropski 
pokal.
Dirka je bila tako dober obet pred že 
omejenim nastopom v Pokalu narodov, 
kjer sta v mladinski reprezentanci po
leg Živka nastopila še Jan in Silvester 
Habat, člansko reprezentanco pa so 
zastopali Uroš Nastran, Rok Mihelčič 
ter nekoliko nepričakovano tudi Jernej 
Gomboc, ki je nadomestil Marka Skar- Iztok Živko ml. in trener Beno Štern

jo, ki je bil poškodovan.
Slovenska mladinska reprezentanca je 
dosegla 11 .mesto, članska reprezen
tanca pa je bila deveta. Iztok Živko 
je bil na prvi dirki v svojem razredu 
Sl 22., na drugi dirki pa je zasedel 
23.mesto. Po nastopu je bil redkobe
seden, a zadovoljen: »Zadovoljen sem 
s svojimi nastopi, saj sem dal od sebe 
maksimum.«
S tem se za ekipo Iztoka Živka letoš
nja sezona uradno zaključuje, kaj več 
o vtisih po sezoni pa bomo poročali v 
eni od naslednjih številk Zasavca.

Peter Motnikar

Nogomet:

Isil leneracijjj% na mmm ifriilw
Nogometni klub Hrastnik je na začetku nove sezone na polno obremenil svoje kapacitete.

Včasih je frekventnenru sprehajalcu po poti ob šoli in ba
zenu nemogoče prešteti število mladcev, ki se podijo po 
največji ravni hrastniški zeleni površini.
Tako je prejšnjo sredo zavzeto trenirala dvanajsterica sta
rejših dečkov. »Drži ritem, najdi ritem!« se je slišalo iz ust 
trenerja Mata Kirbiša. »Začeti je vedno težko in po dolgih 
počitnicah se vedno pozna, da so otroci počivali. Ampak se 
hitro spet najdemo ob žogi.«
Medtem ko so starejši dečki vneto iskali ritem in žogo, pa 
je šesterica mlajših dečkov že iskala najkrajšo pot do gola. 
Po pol ure, ko so najmlajši že zaključevali, pa so začeli na 
trening kapljati tudi člani. »Vse generacije se srečujemo tu 
in zato je v naši klubski hišici vedno polno.« Po izgublje
ni tekmi prejšnji teden so najstarejši menda to soboto vse 
nadoknadili in z razliko treh golov premagali nasprotnika.

Tekst in foto: Mojca Trbovc
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3K IN OSVOJITE 
GLAVNO NAGRADO

1000 €
Rešitve iz prejšnje številke.
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Nagradna križanka
Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 
25. 10. 2008 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom 
NAGRADNA KRIŽANKA št. 21/2008. Fotokopij ne 
upoštevamo, prav tako tudi ne rešitve gesla, ki bodo 
prispele na dopisnicah in na njih ne bo nalepljeno 
geslo, izrezano iz Zasavčeve križanke. Poleg svojega 
točnega naslova pripišite še davčno številko, ker vas v 
nasprotnem primeru ne bomo mogli nagraditi.

Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna- 
Slaščičarna-Trgovina-Bar, Vransko: lx bon v vrednosti 
20,86 EUR, lx bon za 12,52 EUR in lx za 8,35 EUR 
Izžrebanci nagradne križanke št. 20/2008

Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
- Igor Josipovič, Maistrova 4, 1270 Litija

- bon za 20,86 €
- Vid Drnovšek, Kidričeva 2/B 1410 Zagorje /S

- bon za 12,52 €
- Marija Sever, Šuštarjeva 26/B, 1420 Trbovlje

- bon za 8,35 €

BRGLEZ ROMAN s.p. 
PEKARNA- SLAŠČIČARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

V TRGOVINI JAKA V ZAGORJU 
ZOPET UGODNE CENE KEKSOV 

N JAMI KAKO SLASTNI...

AKCIJA

DOMAČI NAVADNI KEKSI 
PAKIRANI 850 g 

SAMO 2,50 €

-f X.

VABLJENI
POSEBNA PONUDBA TRAJA 

OD 16.10 DO 30.10.08

Trgovina Jaka 
C.9. avgusta 107, Zagorje 

Tel: 035660280

Ali se prepoznate?

Ste se prepoznali? Ste na sliki v krogcu zagotovo vi? Zdaj 
pa brž na prvi telefon v vaši bližini in pokličite Marto na 
041 410 734. Povedali boste svoj naslov in poslali vam 
bomo bon za dve pici in dve kokakoli v Pizzeriji Čebeli
ca na Izlakah. Časa imate do petka, 24.10. 2008, po tem 
dnevu bo bon ostal v uredništvu in počakal na naslednjega 
Zasavca in novega bralca.

PIZZEMfl ČEBElICn

VRAČEVIČ fllatej 
Valvazorjevo 2, IZLAKE, Tel.: 05/56-74-137

Kuhamo s Stašo

Krompir z mesom 
in čebulo v pečici

Sestavine:
*500 g mletega mesa,*l kg čebule, *500 g na kocke narezanega 
krompirja, *2 žlici drobtin, *2 jajci, * / žlička timijana, sol, poper,
* 3 žlice olja, pol I vode, * dl belega vina,
* 40 g parmezana, * kisla smetana

Priprava:
Mleto meso, drobtine in jajca dobro zmešamo, solimo, popramo, do
damo timijan in oblikujemo majhne kroglice v velikosti oreha.V vročem 
olju jih popečemo, poberemo iz ponve in damo na isto maščobo čebu
lo, ki smo jo olupili in narezali na kolobarje. Medtem olupimo krompir 
in ga zrežemo na manjše kocke. Vse skupaj damo v nepregorno po
sodo, dobro premešamo, dodamo še vodo, vino, po vrhu pa še kislo 
smetano, ki smo ji primešali ribani sir. Postavimo v ogreto pečico in 45 
minut na 200 st. Celzija.
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Drage bralke, cenjeni bralci! Plodove rodi polje, rojevamo pa jih tudi ljudje. To so otroci, Id so zagotovilo nadaljevanja 
človeškega rodu. To je tudi drugo, kar ustvarimo v življenju. Jesen nas opominja, da je vsak dan manj časa za dozorevanje 
plodov in da se bera naših let zaokrožuje. Starejši je človek, pogosteje se sprašuje o svojih preteklih dejanjih. “Ali sem 
storil(a) dovolj dobrega? Kaj bo ostalo od mojega prizadevanja, ko odidem od tu?” se mu plete po glavi. Bremena in 
balzami preteklosti mu ne pustijo spati. V preteklosti se je podal na tvegano pot, na katero se zdaj podajajo mladi. Čaka 
jih svetlo in temno, a življenja nič ne ustavi. V vsakem obdobju ima svoje čare. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

CAS ŽETVE
Kam izginil čas, 

ko je vzbrstelo cvetje, 
pognalo v klasje 
vroče je poletje, 

vse izčrpalo 
iz korenin moči, 
je zdaj že čas, 
da seme dozori.

Jesen razpreda 
vame svoje veje, 

vse bliže je, 
turobno se mi smeje, 
prihuljeno se plazi, 

kot tatica, 
in vztrajno 

cvet za cvetom 
trga z lica.

Počasi, tiho 
moč življenja vene, 
mar zdrav sem klas 
al’ le s netivo seme, 

ki žanjci bodo 
ga odvrgli stran, 

ko pride dan, 
od Večnega izbran

Francka Šmid

BODOČEMU
OČIOJ
Ne boj se 

mladega življenja, 
očaran boš, 

kako iz njegovih oči 
prihaja radost slepa, 

iskrenost tistega duha, 
ki zanj iztrgal svoje bi srce oče

ta,
da bi življenje 
mu obvaroval 
in nudil vse, 

kar on ves čas 
od tebe si obeta.

Ne boj se
za mamino ljubezen, 

saj te ne izgubiš, 
čeprav se v tebi 

še z drugimi prepleta; 
vedno je tam, 

vedno ob gnezdu, 
kadar mali kliče, 

prvič vzleta.
In spet je tu, ko on, 

za svoje, gnezdo spleta.

Vesna Berk

POETI (NJE), OTRESITE 
SE SPON STRAHU IN 
PREDSTAVITE SVOJE 

VEZENINE SVETU!

“Kje so pesmi pomladi? Ah, 
kje so?

Ne misli nanje, 
saj imaš svojo glasbo. ”

(John Keats)

PRIHODNOST
Stojim na čereh 
svojega življenja 

in nemo zrem v neskončno da
ljavo prihodnosti.

Preteklost beži 
pred mojimi očmi.
Kot bi me božale 

tvoje dlani, 
mi sonce ovija telo.

Lasje divje plapolajo 
v vetru,

kot bi se tvoji prsti 
igrali z njimi.

Pod menoj se peni 
morje mojih čustev.

Nimam moči, 
da bi naredila korak 

čez prepad nemogočega. 
Pridi!

Potegni me v tok 
tvoje ljubezni.

Mari

USTVARJALCI PROZE, 
RUBRIKA LIST ČAKA 
NA VAŠE PRISPEVKE! 
Vaše dragocene stvaritve, 
ld bodo obogatile bralce, 

pošljite na naslov: 
Uredništvo Zasavca, 

Cesta zmage 3,
1410 Zagorje ob Savi.

za avc 16. oktober 2008



Alefcsij Porednih:

SLAST POZNEGA UŽITKA
“Uživaj, dotier si še mlad!” je zapo
ved sodobnega sveta. Užitek smo po
stavili za vodilo vseh naših dejavnosti. 
Kdor se odreka užitku, je v očeh več
ine soljudi bedak. “Kaj pa človek še 
ima od življenja? Doma žena in otro
ci, v službi tečen šef. Edino, kar imam 
vrednega, je druženje s prijatelji za 
šankom.” Takšno je razmišljanje ne
redkih moških, ti vidijo užitek v tem, 
da se ga vsaj enkrat na teden pošteno 
‘nasekajo’. To so ljudje, ti nimajo živ
ljenjske vizije. Vrtijo se v začaranem 
krogu obveznosti, za katere mislijo, da 
so jim jih vsilili drugi. V resnici so pri
stali nanje, ker si niso upali stopiti na 
pot gradnje lastne usode.

Kako graditi lastno življenjsko pot? 
Predpogoj so trdna načela. V mislih 
imam večna in nespremenljiva načela, 
ki vodijo v uspešno, srečno in zado
voljno življenje. Veljajo v vsakem času. 
Uporabi jih lahko mlad ali star, dela
vec ali direktor, bogataš ali revež. Eno 
izmed načel je samodisciplina. Med 
drugim vključuje brzdanje strasti. Kaj 
pa je hlepenje po užitkih drugega kot 
nebrzdanje strasti? Kdor prepusti stra
stem krmiljenje barke življenja, se kaj 
hitro znajde v pasteh razburkanega 
morja. Pogosto prepozno spozna, da 
je zaplul iz mirnih voda preudarnosti 
in treznosti.

Vzemimo si kričeč primer zniževanja 
starostne meje, ko dekle izgubi ne
dolžnost. Nemalo je potrebnic, ki se 
pustijo razdevičiti pri 15 letih, med
tem ko so pri 20 že naveličane seksa. 
Fantje seveda ne zaostajajo za njimi. 
Pri starosti, ko so ženske prejšnjih 
generacij šele pričele spoznavati čare 
spolnosti, imajo ‘fuka’ že vrh glave, 
zato se jim ne zdi več zanimiv. Oropa
ne so “skrivnostnega migotanja poroč
ne noči, ti iz dekleta žensko naredi”. 
Uživanje v spolnosti, ki je eno naj
močnejših in najlepših doživetij, tako 
izgubi smisel. ‘Fuk’ postane sam sebi 
namen, saj je človek po njem izpraz
njen in zagrenjen.

Stvari in doživetja, ld so na dosegu 
roke, niso imenitni. Splošno znano, a

premalo poudarjeno je dejstvo, da naj
bolj cenimo tisto, kar se nam je dolgo 
izmikalo. V tem je ves čar užitka. Dalj 
časa ga odlagamo, z večjo slastjo se 
mu predamo. Povedano drugače: bolj 
krotimo strasti, z večjim užitkom smo 
nagrajeni. Kdor se smeje vrstnicam in 
vrstnikom, ld se še niso predali spo
lnosti, ima torej sam sebe za norca. Za 
takšnega človeka bi bilo bolje, če bi jih 
začel posnemati in bi podaljšal inter
val spolne aktivnosti. Če se goni vsak 
dan, naj se odslej vsak drugi dan, do
kler ne preide na ‘fuk’ enkrat teden
sko ali še redkeje.

Z brzdanjem strasti postaja človek 
bolj discipliniran. Vse bolj je gospodar 
svoje usode in vse manj suženj svojih 
strasti. Kaj namreč pomagajo užitki 
mladosti, če človek na starost ugotovi, 
da je posoda bridkosti? V mladosti je 
bolje izbrati brzdanje strasti in urje
nje samodiscipline, ker je to zanesljiv 
način za pristno uživanje skozi celo 
življenje. Užitek je doma v glavi, zato 
človek uživa tudi v odlaganju užitka. 
Zavedati se moramo, da bistvo užitka 
ni v užitku samem, ampak v njegovem 
odlaganju. Če bi držalo, da je bistvo 
osrečujočega užitka v uživanju kot 
takem, bi bili tisti, ld največ uživajo, 
tudi najsrečnejši.

V resnici so tisti, ti ga najbolj ‘žin- 
gajo’, žrtve samoprevare. Ko uživajo, 
imajo občutek, da so srečni, toda ob
čutek sreče kmalu izpuhti. Fiočejo ga 
ponovno doživeti, zato se poženejo k

okušanju novega užitka. Ujamejo se 
v začarani krog iskanja vedno novih 
užitkov, ti pa jih nikakor ne osrečijo. 
Celo življenje zaman uživajo, mnogi 
se ravno zaradi pretiranega uživanja 
predčasno “pridružijo prednikom”. 
Elite, ki krmilijo svet in si prisvajajo 
sadove žuljev garačev, se nad tem ne 
pritožujejo, saj je uživačem, nesposo
bnim gospodarjenja z lastno usodo, 
preprosto vladati. Ni čudno, da preko 
medijev neopazno izvajajo teror užit
ka.

Če ste doslej pozorno brali, se vam je 
zagotovo posvetilo, kaj je bistvo in po
men samodiscipline. Samodisciplina 
omogoča srečo, sreča pa je samo drug 
izraz za dolgotrajen užitek. Bolj kroti
mo strasti, ki jih lahko izživimo zgolj 
v kratkotrajnih užitkih, večja sreča 
in veselje do življenja nas navdajata. 
Verjetno vas zanima, kako kljubovati 
divji moči strasti. Vzemimo nazoren 
primer spolne sle. Ko nas prime, da bi 
spolno občevali, si zamislimo sebe in 
ljubljeno osebo ob doživljanju orgaz
ma. Vprašajmo se, ali smo zmožni od
ložiti seks za eno sekundo. Odgovor je 
jasen: “Da.” S tem nadaljujemo, do
tier sla ne popusti. Vaja dela mojstra.
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Kino Delavski dom Zagorje ob 20.00 VOJNA ZVEZD:
Sobota 18.10. ob 19.00 MAMMA MIA VOJNA KLONOV

romant. muzikal ponedeljek 27.10. ob 18.00 VOJNA ZVEZD:
Nedelja 19.10. ob 19.00 MAMMA MIA VOJNA KLONOV
Ponedeljek 20.10. ob 19.00 MAMMA MIA torek 28.10. ob 18.00 VOJNA ZVEZD:
Torek 21.10. ob 19.00 Film teater: ZVEZA VOJNA KLONOV

KEBAB komedija ob 20.00 DIRKA SMRTI akc.
Petek 24.10. ob 19.00 POTOVANJE V sreda 29.10. ob 18.00 DIRKA SMRTI

SREDIŠČE ZEMLJE četrtek 30.10. ob 18.00 DIRKA SMRTI
am.druž.pustol.

Sobota 25.10. ob 19.00 MOJE BOROVNIČEVE Kino Delavski dom Hrastnik
NOČI romant.drama četrtek 16.10. ob 17.00 UJEMITE S MARTA

Ponedeljek 27.10. ob 19.00 MOJE BOROVNIČEVE akc. kom.
NOČI, petek 17.10. ob 19.15 MAMMA MIA romant.

Torek 28.10. ob 19.00 Film teater : SMO muzikal
IMELI REVOLUCIJO sobota 18.10. ob 17.00 MAMMA MIA
ALI NE ? ob 19.00 UJEMITE S MARTA

nedelja 19.10 ob 17.00 UJEMITE SMARTA
Kino Izlake ob 19.00 MAMMA MIA
Nedelja 19.10 ob 19.15 TO JE ANGLIJA drama sreda 22.10 ob 19.00 POTOVANJE V
Nedelja 26.10. ob 19.15 MOJE BOROVNIČEVE SREDIŠČE ZEMLJE

NOČI romant.drama am.druž.pustol.
četrtek 23.10 ob 17.00 POTOVANJE V

Kino Delavski dom Trbovlje SREDIŠČE ZEMLJE
četrtek 16.10. ob 20.00 HELLBOY II: ZLATA petek 24.10 ob 19.00 POVRATNE

ARMADA akc.dom. STEKLENICE kom.
petek 17.10. ob 18.00 HELLBOY 11: ZLATA sobota 25.10 ob 17.00 POTOVANJE V

ARMADA SREDIŠČE ZEMLJE
sobota 18.10. ob 18.00 HELLBOY II: ZLATA ob 19.00 POVRATNE

ARMADA STEKLENICE
ob 20.15 UJEMITE S MARTA nedelja 26.10 ob 17.00 POVRATNE

nedelja 19.10. ob 18.00 UJEMITE S MARTA STEKLENICE
ob 20.00 HELLBOY 11: ZLATA ob 19.00 POTOVANJE V

ARMADA SREDIŠČE ZEMLJE
ponedeljek 20.10. ob 18.00 HELLBOY II: ZLATA sreda 29.10. ob 19.00 NEPRIJETNA

ARMADA RESNICA
torek 21.10. ob 18.00 TROPSKI VIHAR dokumentarec

akcijska parodija četrtek 30.10. ob 17.00 NEPRIJETNA
sreda 22.10. ob 18.00 TROPSKI VIHAR RESNICA
četrtek 23.10. ob 18.00 VOJNA ZVEZD:

VOJNA KLONOV Kino Dol pri Hrastniku
animirana akcija petek 17.10. ob 17.00 MAMMA MIA romant.

petek 24.10. ob 18.00 TROPSKI VIHAR muzikal
sobota 25.10. ob 18.00 VOJNA ZVEZD: petek 24.10 ob 17.00 POTOVANJE V

VOJNA KLONOV SREDIŠČE ZEMLJE
ob 20.00 TROPSKI VIHAR am.druž.pustol.

nedelja 26.10. ob 18.00 TROPSKI VIHAR

Torek 21.10i. domišljija in Bruce Lee. Film je prejel glavno nagrado ob-
ob 19. uri - Film teater: ZVEZA KEBAB, nemški, kome- činstva Liffa. 
dija (lh 36min)
Igrajo: Emanuel Bettencourt, Numan Acar, Nora Tschir- 
ner, Hasan Ali Mete, Kida Ramadan

Ibo je turški priseljenec v Hamburgu, ki želi ustvariti prvi 
nemški kung-fu film. Najprej posname reldamni spot za 
prodajalno kebaba svojega strica Ahmeta, kar Ibu prine
se nepričakovano slavo. Se bolj ga preseneti novica, da je 
njegova punca noseča, zaradi česar se spre z očetom, ld ni 
zadovoljen, da delde ni Turkinja. Iba lahko tako rešita le

Torek 28.10.
ob 19. uri - Film teater: SMO IMELI REVOLUCIJO ALI 
NE ?
Igrajo Mircea Andreescu, Teodor Corban, Ion Sapdaru, 
Mirela Cioaba, Cristina Ciofu, Constantin Dita, Luminita 
Gheorghiu

Vsa država je gledala v živo po televiziji, kako je razjarje
na množica 22. decembra 1989 točno ob 12.08 pregnala

za avc 16. oktober 2008
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romunskega diktatorja Ceausescuja iz predsedniške palače. 
Šestnajst let pozneje, na obletnico tega zgodovinskega do
godka, v mirnem mestecu vzhodno od Bukarešte lastnik 
lokalne tv-postaje v oddajo povabi dva gosta: prvi je upo
kojenec, ld priložnostno dela kot dedek Mraz, drugi pa 
je učitelj zgodovine, ki je celo plačo porabil za kavarniške 
dolgove. Skupaj naj bi razpravljala o dneh, ko sta tekala 
po mestu in vpila »Dol s Ceausescujem!«. Toda v oddajo se 
začnejo oglašati gledalci, ki se dogodkov in obeh junakov 
spominjajo drugače ...
Lucian Iftime Romunija, 2006; 89’ Festivali, nagrade: Can
nes 2006, zlata kamera za najboljši prvenec, nagrada euro- 
pa; Transilvanija 2006, najboljši film, nagrada občinstva.

Mali oglasi

mali oglasi
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico na ' 
naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi. Ured
ništvo si pridržuje pravico skrajšanja oglasa in spremembe teksta brez 
obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da zaradi zakonskih ob
veznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, če zra
ven ni priložena kopija osebnega dokumenta. Za pravne osebe so oglasi 

^plačljivi! j

Srečni izžrebanec nagrade 
2000 € - centov 

je gospod MARTIN STARINA
iz Zagorja.

ČESTITAMO!
Vabimo vas spet k sodelovanju!

Kupone za "Z ZASAVCEM V KINO" IN 
NAGRADNO IGRO "1000 € centov" sprejemamo 

do torka pred izidom naslednjega Zasavca.

KUPON ZA ŠT. 19

2000 €
Izmed vseh prispelih kupončkov bomo izžrebali srečnega dobitnika 
oz. dobitnico 2000 S-centov. Vabljeni k sodelovanju!

Ime in priimek:. 

Naslov:............

Podpis:..................

Telefon in e-pošta: . 

Davčna številka:....

s ..
1 B Tj 3 9
Q. O uu 0 O

um
11S 6-s

Številka TRR:.
*vsl podatki so obvezni*

Prodam drobilec vej, še v garanciji, staro omaro in dve 
leseni kolesi od vozov za okras, kaktuse različnih vrst in 
velikosti, 1 m3 brezovih drv in bukova suha drva. Prodam 
tudi zajce za pleme.
Tel.; 0356 76 310 
GSM: 031 469 279

Kupim prednji in zadnji odbijač za Renault 5 (petka) 
Tel.: 0356 76 310 
GSM: 031 469 279

Zaposlimo gradbenega tehnika, inženirja gradbeništva 
ali dipl.ing.gradbeništva.
Tel.: Primož 041 625 913 ali 03 56 48 841
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Otrokova osnovna potreba je tudi potreba po gibanju, igri, iskanju sveta, ki ga v realnem sve
tu ni. Otrokom ni tuja igra poklicev, ki jih doživljajo preko staršev in odraslih. Otroci v družbi 

vrstnikov so običajno živahni, skačejo, se lovijo, punčke preoblačijo dojenčke, jih sprehajajo, se
2 njimi pogovarjajo.

Majhni otroci niso sebični, hudobni, 
ne znajo sovražiti in ne razumejo laži. 
Za njih je življenje belo in se ne pre
tvarjajo, da vidijo črno.
Šoloobvezni otroci pa hitro lahko pri
dobijo tekmovalno agresivnost, grabež
ljivost, spletkarstvo in sebičnost. Želi
jo postati boljši od sošolcev po znanju, 
fizični moči, lepih oblekah, ocenah, 
iskanju zvijač. Nekateri do dobra iz
delajo načrt kako nekoga osmešiti, 
mu zadati občutek manj vrednosti in 
s tem pridobiti »ceno« v svoji družbi. 
Svojo primarno potrebo po gibanju za
menjajo s potrebo kako biti boljši od 
nasprotnika, kako zmagati, pa tudi če 
na nepošten način.
Ko mladi prestopijo prag učenosti in 
se za njih prične obdobje iskanja zapo
slitve, ter iskanja najboljše službe, so 
poznanstva in iznajdljivost na prvem 
mestu. Zopet se pojavi velika želja po 
zmagi, tokrat na razpisu in želji po 
samostojni karieri z veliko finančnega 
vložka.
Po nekajletnem delu v dobri službi se 
pojavi želja po resni zvezi s partnerjem 
v samostojnem gnezdecu in ostalimi 
zadolžitvami, Id sledijo v tem, za živ
ljenje pomembnem obdobju. Lahko bi 
celo rekli, da vse kar smo v življenju 
do tistega trenutka naredili, prodaja
mo najboljšemu ponudniku tako delo
dajalcu, kot bodočemu življenjskemu 
sopotniku. Skrb, kako bomo nasto
pali, pokazali vse svoje čare in znanja 
ter napravili čim boljši vizualni vtis, je 
odločilen. V to smo pripravljeni vložiti 
veliko truda in odrekanja.
Z dneva v dan smo vse bolj in bolj za
posleni z nešteto podatki, ki gredo vsak 
dan skozi nas. Velika so pričakovanja 
in vedno bolj ugotavljamo, da vse bolj 
živimo le še za druge, da jim ustreže
mo. Nazaj pa dobimo malo. Življenjski 
cilji se počasi spreminjajo iz material
nih v telesno in duhovno bogatenje, ki 
mu lahko rečemo tudi dobro počutje 
oziroma zdravje.
Ko postajamo starejši, imamo vse bolj 
v podzavesti, da želimo narediti tudi 
nekaj za naše dobro počutje.
Za kakšno ceno oziroma koliko se mo

ramo zanemariti, da se odločimo in 
spremenimo svoje na(raz)vade, Id smo 
jih gojili leta in leta, naj razmisli vsak 
zase.
Ker smo večkrat pod stresom in imamo 
premajhno glavo za vse skrbi, ki nas 
tarejo, bi si morali vsak dan privoščiti 
tudi nekaj zase. Velikega pomena je po
govor z bližnjimi, ld jim zaupamo svo
je težave in potrebe. Potem so tu dobri 
prijatelji in znanci. Baterije si lahko 
vedno napolnimo pri materi naravi; z 
lepim sprehodom skozi gozd, kolesar
jenjem ali tekom čez drn in strn. Vse 
to zahteva tudi svoj napor, vendar smo 
po tald aktivnosti notranje napolnjeni 
s pozitivno energijo. Tabletk, ld bi v 
kar najkrajšem času trajno spremenila 
našo postavo in nam dala življenjsko 
kondicijo, še niso izumili. Veliko be
remo in slišimo o zelo preizkušenih 
metodah različnih proizvajalcev, kako 
v kratkem času izgubiti odvečne kilo
grame. Resnica pa je, da se kamen sam 
od sebe kotali samo navzdol. Če ga ho
čemo premakniti navzgor, na bolje, pa 
je potrebno vložiti svoj trud.
Vsaka sprememba zahteva svoj čas.

Včasih želimo že jutri postati drugač
ni.

Učenec je vprašal učitelja, kako do
sežem, da nad mano ne bo nikogar v 
moji športni disciplini in me ne bo ni
hče mogel več premagati.
Pa mu učitelj odgovori: »Vedno se bo 
našel nekdo, ld bo še boljši od tebe, 
tudi ko boš stal na najvišji stopnički.« 
Ni bistvo v tem, da smo boljši od vseh 
ostalih. Bistvo je, da smo boljši kot 
smo bili včeraj in bomo jutri boljši kot 
smo danes. Za to je potreben napor in 
spremeniti svoje navade. Navade pa 
spremenimo tako, da vnesemo spre
membe v svoj življenjski slog in jo iz 
dneva v dan ponavljamo, dokler ne po
stane avtomatizem. Ko se zavedamo, 
da smo zase odgovorni, bomo v naše 
življenje vnesli redno telesno vadbo. 
Dobro počutje bo sledilo samo.

Odgovorni smo takrat, ko našemu tele
su omogočimo dejavnost, ld si jo zaslu
ži. Iz dneva v dan bomo spoznavali, da 
smo boljši in se počutili bolj sproščeno, 
se imeli radi.

Tomaž Kogovšek

Vsak torek ob 18h v Evroparku Ruardi

informacije: tomaz@jemc.si oz.
040 786 240 (Tomaž) 

spletna stran www.jemc.si.

Vabljeni vsi, začetniki in izkušeni tekači!
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PatM » športnifo 38. tadna
V ponedeljek zjutraj, 29. septembra 2008 sta z Brnikov poletela v ZDA naša tekmovalca na 

divjih vodah lanoš Peterlin in Peter Kauzer ml., oba iz Hrastnika, člana BD Steklarna Hrastnik,
kjer je bila v WISP-u zadnja tekma za svetovno serijo.

Peter in Janoš

Zbrala se je vsa svetovna elita, Id jo je naš najboljši slo
venski slalomist Peter v ZDA ugnal in zmagal že tretjič 
- od štirih tekem. Pred tem je slavil že v Avstraliji in na 
Slovaškem. V skupnem seštevku je z bratoma S kan tar za
sedel najvišje mesto, ker pa brata S kan tar, ld tekmujeta v 
kategoriji C-2 nista nastopila na vseh tekmah, si je avto 
Nissan priboril Peter. Petrov uspeh je s tretjim mestom 
dopolnil Janoš Peterlin, ld dokazuje, da postaja kajakaš 
svetovnega kova.

Peter Kauzer v Solkanu

Janoš Peterlin

Po tekmi si je druščina privoščila še malo pohajkovanja 
po Ameriki -Washington, N.Y., L.A., San Diego... »Če bo 
priložnost, bomo plavali tudi z delfini,« je dejal dobro raz
položeni Peter Kauzer ml. ob odhodu.
Omenimo še, da si je pretekli teden na siolovem sportalu 
Peter prislužil naziv Športnik 38. tedna.
Iz Amerike se bodo vrnili v četrtek, 16. oktobra, naslednji 
dan, v petek ob 17. uri, pa bodo v Brodarskem društvu 
Steklarna Hrastnik v sklopu 60. letnice odprli prenovljene 
prostore in priredili sprejem za uspešna zasavska športni
ka. Obema iskrene čestitke tudi v imenu bralcev Zasavca!

Peter v svojem slogu

Slika in besedilo: Fanči Moljk in arhiv BD
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Rak dojke je verjetno ena najstarejših opisanih oblik raka pri človeku, saj so našli prve opise 
primerov že iz obdobja 1600 let pred našim štetjem v Egiptu. Pri ženskah predstavlja kar petino 
vseh rakov. Vsako leto v Sloveniji zboli več kot 1000 žensk, 400 pa jih zaradi te bolezni umre, kar 

predstavlja najpogostejši vzrok smrti, ki jih pri ženskah povzročijo rakava obolenja.
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Roza pentlja 
raku dojk
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Rak dojke je naj
pogostejši rak pri 
ženski in njegova in- 
cidenca kljub priza
devanjem še vedno 
raste. V ZDA vsaka 
osma ženska zbo
li za rakom dojke, 
vsaka 35. ženska pa 
tej bolezni podleže. 
Dejavniki tveganja 
so spol (ženske), 
starost (narašča s 
starostjo), bivanje 
v razvitih predelih, 

- simbol boja proti prehrana bogata z 
maščobami, pitje al
kohola, debelost, ka

jenje, sevanje, pomanjkanje telesne aktivnosti v obdobju 
odraščanja in drugi. Pogosteje zbolijo ženske, ki so dobile 
prvo menstruacijo zgodaj in so pozno prišle v menopavzo 
ter tiste ki niso nikoli rodile ali so rodile prvega otroka šele 
po 35. letu. Vzrok nastanka bolezni je posledica številnih 
dednih dejavnikov in dejavnikov okolja. V 95% za nasta
nek raka dojke ne odkrijemo točnega vzroka, v 5% pa je 
vzrok znan in nastane kot posledica podedovanih napak 
v genih, Id popravljajo DNK (deoksiribonukleinsko kisli
na) kot sta BRC Al in BRCA2. V vseh ostalih primerih bi 
lahko šlo za genetske mutacije, ki so povezane z izpostav
ljenostjo estrogenu, virusom in sevanju oziroma za napake 
v imunskem sistemu ali za nenormalne signalne poti med 
celicami, ki jih kontrolirajo rastni faktorji. Ponavadi je prvi 
znak zatrdlina v dojki, ki si jo zatipajo ženske same, kas
neje se lahko pojavijo razlika v velikosti dojk, potemnitev 
kože, inverzija bradavice ter bolečina in izcedek iz dojke. 
Včasih se rak dojke pokaže kot metastatska bolezen (rak, 
ki se je razširil izven organa izvora), katere simptomi so ne-

Mamogram, ki kaže karcinom dojke (puščica)

specifični in odvisni od lege metastaze. Sum na diagnozo 
postavimo s kliničnim pregledom (zatrdlina), ld mu sledi 
mamografija (rentgensko slikanje dojke). Diagnozo lahko 
postavimo le z bisopsijo kirurško odstranjenega tldva doj
ke. Določiti je potrebno prisotnost hormonskih receptorjev 
in receptorja za človeški epidermalni rastni faktor (HER2) 
v odvzetem tkivu. Rak dojke razdelimo po TNM klasifi
kaciji na stadije, ld so pomembni za izbiro zdravljenja in 
prognozo. Osnova zdravljenja je odstranitev tumorja, ld ji 
odvisno od stadija sledita še kemoterapija in radioterapija. 
Zaradi velikega števila bolnic z rakom dojke se je leta 1997 
rodila ideja o »rožnatem oktobru«, ko so pričeli z zbira
njem denarja za osveščanje žensk o raku dojk, pomenu sa- 
mopregledovanja in za preventivne mamografske preglede. 
Pobuda se je hitro razširila tudi v Evropo in podpira jo 
Mednarodna zveza za boj proti raku, ld na problematiko 
raka dojk tako vsako leto opozarja vedno več držav z vse 
obsežnejšimi akcijami.

Maja Knez, dr. med.
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Petnajst novorojenčkov je v trboveljski porodnišnici v 
zadnjih štirinajstih dneh obogatilo naš planet: šest 
deklic in devet dečkov.
30.09.2008
Anita Vavtar Abram, Novi dom 49a, Hrastnik - hči 
Angelina
Vesna Pašalič, Kol. 1 .maja 31, Trbovlje - sin David
04.10.2008
Lidija Cvetkovič Ogorevc, Rakovec 13, Kapele, Brežice 
- hči Karla Ogorevc
05.10.2008
Dragana Cakarič, Log 20, Hrastnik - sin Dejan Jovič
06.10.2008
Saša Seme, Nas. Aleša Kaple 6a, Hrastnik - hči Joanna 
Seme
07.10.2008
Vlasta Šušteršič, Globušak 27, Trbovlje - sin Matic 
Forte
Gjulfidan Asanova, Podvine 50, Zagorje - hči Lejla 
Dedič
Mojca Mlinarič, Novi dom 40, Zagorje - sin Erazem 
Kalšek Mlinarič
Monika Kardurn Rukavina, C. Cirila Kosmača 74, 
Ljubljana - sin
09.10.2008
Emina Nišič, Kol. l.maja 30, Trbovlje -sin Zahir
10.10.2008
Sabina Vodenik, Ul. OF 4a, Radeče - sin Nejc Hiršel
11.10.2008
Jasmina Kosi, Dolnje Brezovo 4a, Blanca - sin Tim 
Hočevar
Smilja Borovnik, Kardeljev trg 1, Velenje - sin Tilen 
Bošnak
12.10.2008
Renata Kozjak, Dolenja vas 7, Zagorje - hči Ana Ota 
Kvas
Gordana Pirc, Savinjska cesta 3, Trbovlje - hči Pavlina 
Klara

Iskrene čestitke!

Popravek

26.09.2008
Nina Sušnik, Kal 22, Zagorje - hči Zoja

HtdA Z0WČN0% ©I

Društvo prijateljev mladine Hrastnik je tudi 
letos ob tednu otroka organiziralo prireditve 
za najmlajše. V dvorani poslovne stavbe so se 
otroci imeli priložnost udeležiti dveh ustvar

jalnih delavnic, v goste pa je prišel tudi Klovn
Zupi.

Ta je s prisrčnimi 
domislicami uspel 
v nekaj minutah 
spraviti kompletno 
otroško publiko iz 
faze malih sedečih 
kipcev do valjanja 
po tleh. Od smeha, 
seveda.
»Aha, poglejte, 
imamo virtuoze

z vrtečimi krožni
ki!« In so se vrteli in 
delali počepe in se 
smejali, da je bilo ve
selje. Mali klovn iz 
občinstva se je takoj 
odlepil od glavnine 
in začel mahati pred 
zborom gledalcev 
kot dirigent. »Poglej

te, poglejte, novi kandidat za ventilator!« ...pa se je mali 
mož kar sesedel od smeha. Celo predstavo je skakal v prvo 
vrsto in mi dal misliti, kako je resnično malo potrebno, 
da so naši otroci veseli in da jim na usta privabimo na- 
smehe.To, da se zmoremo tudi mi nasmejati domislicam, 
ki so smešne našim otrokom, pa včasih zahteva le malce 
pozornosti, potrpljenja in ljubezni. Nikoli nismo preveliki 
za otroške šale.
»Žebljički gredo vsak v svojo luk
njico po željenem načrtu. Potem 
pa te plastične žebljičke segre
jemo z likalnikom, vmes damo 
peki papir, da ga ne zapacamo, 
pa po pregretju dobimo zleplje
no sliko. Paziti je potrebno, da 
so ploskve dovolj skupaj, da se 
ne zlomijo,« je ponavljala navodila mamicam in otrokom 
predsednica Društva prijateljev mladine Hrastnik, Marina 
Kmet.
Kipce, skodelice in okraske iz mase za oblikovanje so, tako 
kot v vrtcu dan poprej, vsi z veseljem barvali. Zdaj izdelki 
krasijo marsikakšno otroško sobico in željno čakajo, da se 
jim na polici pridružijo še novi.

Tekst in foto: Mojca Trbovc
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Brez panike, prosim

Ko sem bil še otrok, star šest let, sem preživel dogodek, 
ki me je navdal s paniko. Dva kujona, takrat oba dvakrat 
starejša od mene, sta se namenila preveriti teorijo reak
cije v stanju strahu. Nekje sta dovzetna fanta slišala, da 
je človek, če je prisiljen, sposoben vsega. Vedela sta, da 
ne znam plavati in da se zato bojim globoke vode in sta 
me družno prijela za roke in noge ter vrgla v trboveljski 
bazen tam, kjer je bila globina štiri metre. Panični strah 
me je spreletel že takoj, ko sem se znašel v njunih rokah. 
Se preden sem pristal v vodi sem s široko odprtimi usti 
hlipajoč hlastal zrak. Usta so bila na široko odprta tudi 
pod vodo, ko sem se zvit v klobčič potapljal vse globlje 
in na koncu pristal povsem na dnu. Ko sta fanta opazila, 
da njuna teorija o strahu in nadnaravnih sposobnostih 
prestrašenega ne drži, se k sreči nista zatekla v brezglavi 
beg, temveč sta se odločila, da me rešita iz objema vode 
in privlečeta na površje.
Stvar mi je ostala v spominu do današnjih dni. Zanimivo 
pri tem pa je, da sem tisti dan spoznal, kako pogubna je 
lahko panika. V svojem, ne tako kratkem, življenju sem 
se še velikokrat znašel v kočljivih situacijah, pa nisem 
nikoli izgubil razsodnosti in dovolil paniki, da bi zame
glila razsodnost. V kritičnih trenutkih se skorajda vedno 
najde rešitev, da človek le uspe obdržati trezno glavo. 
Zadnje čase je veliko govora o svetovni finančni krizi. 
Svetu na vsake toliko let zavlada vsesplošno pomanj
kanje - kriza. Ta sproži vrsto negativnih ekonomsko - 
gospodarskih reakcij, ki tako posameznika kot celo člo
veško skupnost spravljajo v obup. Med gospodarskimi 
subjekti in posledično med posamezniki zavlada ne
obvladljiva panika množic. Strah, da bo izgubljeno vse, 
kar je kdo uspel nagrabiti ali spraviti v dolgih letih na 
kupček, je neobvladljiv. Panika ponavadi sili ljudi v ne
racionalne odločitve, to pa krizo samo še okrepi. 
Spomniti se velja pravila, da po obdobju debelih krav 
vedno pride do nekajletnega obdobja suhih krav.
Vsaka svetovna finančno - gospodarska kriza spremeni 
ljudi, spremeni svet. Ljudje, ki so krizo preživeli, pravilo
ma postanejo bolj plemeniti, strpnejši, dokler se ponov
no ne pojavi obdobje izobilja in zbledi spomin na težke 
življenjske razmere, v katerih se tako ali drugače znajde 
vsakdo. Potem spet pride čas, ko se pojavi nečimernost, 
pohlep in podoben človeštvu lasten balast. Ponovno se 
sprožijo mehanizmi očiščevanja napak človeštva.
Brez padcev ni vzponov. Tako je pač narejen ta svet. Ka
kršna koli panika je nepotrebna in odveč. Tako, kot se 
po hudi zimi v pomladnem soncu novo življenje poraja, 
se je tudi po vsaki svetovni finančno - gospodarski krizi, 
ko so bilančne puščice dosegle dno, še vedno začel nov 
vzpon in razcvet.
Brez panike, prosim. Najpomembnejše je preživeti. Da 
se bodo le krave ponovno odebelile, pa se bosta mleko 
in med v potokih znova cedila.

Mefisto

za avc 16. oktober 2008

Otroštvo in še kaj

Nekateri pravijo, da je najlepše obdobje v človekovem 
življenju otroštvo. Nobenih skrbi, nobenih tegob. Otro
ci le posnemajo odrasle, gledajo in se učijo. Tega obdo
bja se sama z veseljem spominjam. Bilo je res lejro in res 
ima svoj čar. A vendar se ne bi vrnila nazaj. Četudi bi 
to pomenilo neko varno zavetje, brezskrbnost in idilo v 
mojem življenju. Vsaj sedaj, ko gledam v retrospektivi. 
Verjetno takrat nisem tako razmišljala, želela sem čim 
prej odrasti, biti samostojna. Mogoče prav moja rado
vednost takrat ni bila sprejemljiva, kot bi bila danes. Za
nimivo je, da si včasih prav želim ovir. Želim si pestrosti 
in da se mi vsak dan zgodi kaj novega. Otroštvo je obdo
bje, ki ga označuje neizmerna radovednost in igrivost. 
Tega ne bi smel nihče nikoli izgubiti. Včasih se zgodi, 
da je ena misel dovolj. Dovolj je že en sam trenutek! Saj 
vendar vsebuje mnogo več. Vsak si želi čim prej odrasti, 
postati samostojen in neodvisen. Vse to je lepo in prav. 
Konec koncev smo zato na svetu in k temu na nek način 
stremimo. A vseeno ni treba, da potlačimo radovednega 
otroka v sebi, da s tem zanikamo radovednost člove
ka in se odpovemo majhnim igrivim trenutkom našega 
življenja. Potem pa je tu še druga plat. Ali lahko človek 
sploh kdaj popolnoma odkrije samega sebe? Iščemo se 
vse življenje in ravno v tem je naš smisel. V nenehnem 
odkrivanju in učenju. V drobnih spremembah in revo
lucionarnih preobratih. V tem se tudi razlikujemo od 
ostalih živih bitij. Po drugi strani pa nas z živalmi pove
zujejo tudi nagoni, ki marsikdaj zameglijo naš razum in 
nas privedejo v druge vode, kot pa bi morda sami hoteli. 
V bistvu ne verjamem, da je človek zaradi razuma nekaj 
več. Menim, da še nismo odkrili vsega, kar se tiče žival
skega sveta. Dejstvo je, da nihče ni vseveden.
Nismo vsevedni tudi kar se nas samih tiče.
Ali poznamo dovolj sebe? Ste se zalotili, da reagirate 
drugače, kot bi pričakovali?
Določena situacija, čustveno ali kako drugače obarvana, 
lahko izzove popolnoma nepričakovano obnašanje in 
razmišljanje. Kot pri živalih in majhnih otrocih.
Koliko je v življenju prirojenega in koliko naučenega? 
Kdaj smo mi resnično le mi in kdaj smo tisto, kar želijo 
drugi, da smo? Najprej se prilagajamo staršem, potem 
učiteljem, prijateljem, sorodnikom. Zato, ker želimo 
ugajati, ker bi radi bili tisto, kar oni od nas pričakujejo 
da smo.
Izberemo si sopotnika za življenje, ustvarimo družino. 
Vse po nekih standardih. Večinoma si tega resnično 
želimo, velikokrat pa zato, ker se to od nas pričakuje. 
In kako do idealnega sobivanja? S popuščanjem in od
puščanjem, večkrat z zatiranjem svojega jaza. Zaradi 
ljubega miru. Če pa že ne želimo popustiti, potem, hm, 
potem smo neprilagodljivi in asocialni.
Kot otrok sem kljub lepemu otroštvu pogosto skrivala 
svojo radovednost in vedoželjnost, ker se to ni vedno 
spodobilo.
Sedaj živim po svojih pravilih. Nekdo mi je enkrat rekel, 
da to ni normalno. Jaz pa mislim, da je obratno. In pre
pričana sem, da se ne motim. Mislim, da je treba misliti 
s svojo glavo in biti to, kar si. Nikogar ne želim ogroziti 
ali mu vzeti njegove pravice do samosvojskosti, le svoje 
ne dam! In negujem otroka v sebi.

St.R.
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Ob Tednu otroka, ki je potekal med 6. in 12. oktobrom na temo »Nekoga moraš imeti rad«, so 
prostovoljci društva uspešno izpeljali tri večje prireditve.

V petek so na živ-žavu na gimnazijskem igrišču preverjali 
svoje spretnosti

Prva je bila Tekmovalni /iv žav, ki je letošnje leto pote
kal na gimnazijskem igrišču. Otroci so tekmovali s kole
si, rolerji, skiroji, se preizkusili v najrazličnejših šport no- 
družabnih igrah in na ta način oblikovali »Najbolj noro 
Guinnesovo knjigo rekordov«. Pridružili pa so se jim tudi 
zagorski skavti, ki so otroke podučili, kako se postavi šotor 
ter jih seznanili s pogostimi skavtskimi družabnimi igrami. 
Vsi otroci so oh zaključku prejeli priznanja in nagrade. 
Nadaljevalo se je v soboto z že tradicionalnim kostanjevim 
piknikom, ki je bil prav tako zelo uspešno izveden. Nova 
lokacija jim je bila všeč. ves dopoldan so otroci ob peki 
kostanja in toplem čaju ustvarjali različne izdelke i/ narav
nih materialov, sodelovali pri štafetnih igrah in jesenskem 
kvizu. Na začetku se je predstavil še zborček OŠ Ivana 
Cankarja pod vodstvom Neli M. Leben, vse do zaključka 
pa so otroci skupaj s prostovoljci DPM Trbovlje prepevali 
in plesali ter tako še popestrili sobotno dopoldne.

Živ-žav malčkov v majhnem šotoru

Teilen otroka sc je za
ključil v nedeljo s prire
ditvijo Dan trboveljskih 
otrok v mestnem parku.
Oh sončnem vremenu so 
otroci skupaj s 'teatrom 
Cizamo preizkusili ve
liko različnih cirkuških 
veščin in pihali milne 
mehurčke.
V tem času je bilo polno 
zaposlenih 19 prosto
voljcev in opravilo cca 
130 prostovoljnih ur.
Donator nagrad skozi 
ves leden otroka je bila 
v letošnjem letu NLB 
Banka Zasavje, za kar 
sc jim najlepše /ahvalju- Kljuh megli so se v soboto prijet- 
jejo no zabavali

Sobotni piknik je obsijalo some

/.a Dan trboveljskih otrok se je nareilil prelep jesenski ilan

Tako je za člane I )ruŠtva prijateljev mladine Trbovlje še en 
uspešno izveden projekt, pripravljajo pa sv že na jesenske 
počitnice in aktivne priprave na še en večje projekt, Veseli 
december

Besedilo in slike: DPM h bovl je

16. oktober 2008 hrastnik trbovlje ragorie litija
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Začinite ga po svoje.
NLB Poslovni paket

Poslovni paket za vsak okus.
Izmed vseh storitev NLB Poslovnega paketa lahko izberete svojo 
kombinacijo. Enostavno se odločite za NLB Poslovni račun in 
NLB Poslovno kartico MasterCard, nato pa sami naredite svoj 
izbor storitev iz paketa.
Če pa NLB Poslovni račun že imate, storitev zgolj razširite v paket. 

Ponudba velja do 30. oktobra 2008.

NLB Poslovni paket vsebuje:
• enoletno brezplačno vodenje NLB Poslovnega računa 

(za nove stranke),
• NLB Poslovno kartico MasterCard z enoletno brezplačno 

uporabo varnostnega SMS sporočila,
• NLB Poslovno kartico BA Maestro z enoletno brezplačno 

uporabo varnostnega SMS sporočila,
• polovično enkratno pristopnino za elektronsko banko NLB Proklik,
• direktne obremenitve in odobritve.

nlbO
I
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I www.nlb.si/poslovni-fiaket
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